
Komárom Város Polgármesteri Hivatala
Komárom, Szabadság tér 1. Tel. 541 -300.

Szám: 1-120/2010.

JEGYZŐKÖNYV

Készült Komárom Város Képviselő -testülete 2010. május 20-án megtartott ülésén.

Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint,
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző,
Dr. Szeidl Bernadett aljegyző,
a Polgármesteri Hivatal előterjesztések szerint illetékes munkatársai.

Zatykó János polgármester köszönti a Képviselő -testület ülésén megjelenteket. Megállapítja,
hogy az ülés határozatképes, jelen van 13 fő képviselő. A Képviselő-testület ülését megnyitja.
Tájékoztatja a Képviselő-testületet, hogy az M1-es autópálya beszakadása miatt kaotikus a
forgalom a városban. Kéri a város l akossága megértését a kialakult helyzet miatt.
Az elmúlt 1 hétben 125-130 mm csapadék hullott le a város területén. Nagyon sokan
dolgoztak azért, hogy a lehetőségekhez képest megfelelő módon vezessék el a vizet. A
szennyvíztisztítóba 2010. május 16-19. között 40 ezer m2 víz érkezett, mely a szokásos
mennyiség háromszorosa. A záporszivattyúkat huszonegyszer kellett elindítani, 230 ezer m 3
vizet juttattak a Dunába. A Tűzoltóság a Zichy utca környékén már nem szivattyúzza a vizet.
A Mocsai úti tó vizét a város i csatornarendszerbe vezetik.
Javaslatot tesz a napirendekre a meghívóban jelzettek szerint, az alábbi kiegészítésekkel.
Javasolja napirendről levenni:

- az állatok tartásáról szóló rendelet -tervezetet,
- az önkormányzat tulajdonában álló lakások és helyisége k bérletére, elidegenítésére

vonatkozó rendelet-tervezetet,
- a Duna - Vértes-köze Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás rekultivációs

projektje.
Javasolja napirendre venni:

- Kocsis Tibor Sándor egyéni vállalkozó kérelmét (zárt ülés keretében).
Zárt ülésen javasolja tárgyalni a gazdasági társaságokkal kapcsolatos beszámo lókat (technikai
szám: 109-114), valamint a 122., 125., 143., 144., 145., 146., és 147. technikai számú
előterjesztéseket.
Javasolja, hogy a Képviselő-testület először a zárt ülésre javasolt napirendeket tárgyalja meg.

Győri István: A meghívóhoz képest a 148-as technikai számú előterjesztést is tárgyalni kell.

Zatykó János: Ezt az előterjesztést a Vizák Kft-vel kapcsolatos előterjesztéssel együtt is
megtárgyalhatják.

Czita János: Az állatok tartásával kapcsolatos rendelet -tervezet napirendről levételével nem
ért egyet. Kéri, hogy polgármester úr erről az előterjesztésről külön kérjen szavaz ást.

Zatykó János: Az Ügyrendi Bizottság az előterjesztést nem tárgyalta, ezért a rendelet -
tervezetről a tárgyalást nem tudja megnyitni.
Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a napirendről.
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NAPIREND:

1. A kizárólagosan önkormányzati tulajdonú K omáromi Televízió Nonprofit Kft.
2009. évi mérlege jóváhagyása, 2010. évi üzleti terve és vezetője prémiumfeltételeinek
meghatározása.
Előadó: Molnár Zoltán ügyvezető

 Zatykó János polgármester Zárt ülés!

2. A kizárólagosan önkormányzati tu lajdonú Komturist-Komárom Kft. 2009. évi
mérlege jóváhagyása, 2010. évi üzleti terve és vezetői prémiumfeltételeinek
meghatározása.
Előadó: Kerekes Tibor ügyvezető

  Földes Lívia ügyvezető
  Zatykó János polgármester Zárt ülés!

3. A kizárólagosan önkormányzati tulajdonú Saxum Kft. 2009. évi mérlege jóváhagyása,
2010. évi üzleti terve és vezetői prémiumfeltételeinek meghatározása.
Előadó: Kovács Károly ügyvezető

  Csiba Zoltán ügyvezető
  Zatykó János polgármester Zárt ülés!

4. A kizárólagosan önkormányzati tulajdonú Távhő Kft. 2009. évi mérlege jóváhagyása,
2010. évi üzleti terve és vezetője prémiumfeltételeinek meghatározása.
Előadó: Hajnal Nándor ügyvezető

 Zatykó János polgármester Zárt ülés!

5. Tájékoztató a többségi önkormányzati érdekeltséggel működő Komthermál Kft. 2009.
évi mérlegéről, gazdálkodásáról, a 2009. évi eredményéről.
Előadó: Kerekes Tibor ügyvezető

 Zatykó János polgármester Zárt ülés!

6. Tájékoztató a többségi önkormányzati érdek eltséggel működő Vizák Kft. 2009. évi
mérlegéről, gazdálkodásáról, a 2009. évi eredményéről.
Előadó: Viczena János ügyvezető

 Zatykó János polgármester Zárt ülés!

7. A Városi Sportiroda és Sportcsarnok vezetői álláshelyére beérkezett pályázatok
elbírálása.
Előadó Zatykó János polgármester Zárt ülés!

8. Dr. Molnár Attila Komthermál Kft. Felügyelő Bizottsági tagságáról lemondás.
Előadó: Zatykó János polgármester Zárt ülés!

9. Vizák Kft. javadalmazási szabályzata elfogadása.
Előadó: Zatykó János polgármester Zárt ülés!

10. Komárom Város Pedagógiai Díjának odaítélése.
Előadó: Zatykó János polgármester Zárt ülés!
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11. Komárom, Guyon Richárd utcai ingatlanok értékesítése.
Előadók: Zatykó János polgármester

    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző Zárt ülés!

12. Komárom-Esztergom Megyei Rendőr-főkapitányság Komáromi
Rendőrkapitánysággal kötött megállapodás módosítása.
Előadók: Zatykó János polgármester

    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző Zárt ülés!

13. Mobil telefonkészülékek adományozása a Komárom -Esztergom Megyei-, és
Komárom Város Rendőrkapitányság részére.
Előadók: Zatykó János polgármester

    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző Zárt ülés!

14. Méltányossági kérelem.
Előadó: Zatykó János polgármester Zárt ülés!

15. Bérlakás leadása. Lakáscsere bérlő kezdeményezésére.
Előadó: Zatykó János polgármester Zárt ülés!

16. Kocsis Tibor Sándor kérelme.
Előadó: Zatykó János polgármester Zárt ülés!

17. Polgármester költségtérítése.
Előadó: Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző Zárt ülés!

18. A Polgármesteri Hivatal pályázati csoportja beszámolója a 2009. évi munkájáról,
a benyújtott pályázatok eredményeiről, az aktuális pályázati lehetőségekről.
Előadók: Zatykó János polgármester

   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

19.  Komáromi Szociális Közalapítvány közhasznúsági jelentése.
Előadó: Némedi Józsefné a kuratórium elnöke

20. Komáromi Közgyűjteményi  Közalapítvány közhasznúsági jelentése.
Előadó: Számadó Emese kuratórium e lnöke

21. Beszámoló a Petőfi Sándor általános Iskola tevékenységéről.
Előadó: Szabó Tamásné intézményvezető

22. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két ülés közötti
fontosabb eseményekről, tárgyalásokról, intézked ésekről, az önkormányzati
beruházások állásáról, az önkormányzat likviditási helyzetéről, az önkormányzati
bizottságok munkájáról, döntéseiről.
Előadó: Zatykó János polgármester

23. Interpellációk

24. E g y e b e k.
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a/ A Selye János Kórház, az Egészségügyi Alapellátási Szolgálat, a Komárom Város
Gondozási Központja, az Önkormányzati Intézmények Gazdasági Hivatala, a Komárom
és Környéke Családsegítő Szolgálata és Komárom Város Polgármesteri Hivatal alapító
okiratainak módosítása
Előadó Zatykó János polgármester

b/ Havi programajánló megjelentetése
Előadó Zatykó János polgármester

c/ Oktatási intézmények – az országhatáron túli magyar történelmi emlékhelyeket
felkereső iskolai kirándulások költségeihez való hozzájárulás irán ti – kérelme.
Előadó Zatykó János polgármester

d/ Oktatási intézmények – rendezvények kiadásaihoz való hozzájárulás iránti –
kérelme.
Előadó Zatykó János polgármester

e/ Beszámoló az óvodai és általános iskolai beíratás ok eredményéről.
Előadó Zatykó János polgármester

f/ Egészségügyi Gépműszer alapítvány közhasznúsági jelentése
Előadó Zatykó János polgármester

g/ Jókai Mór Gimnázium kérelme
Előadó Zatykó János polgármester

h/ Komárom és Környéke Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálata kérelme
Előadó Zatykó János polgármester

i/ Iskolapszichológusi álláshely létrehozása.
Előadó Zatykó János polgármester

j/ Helyi közösségi közlekedés támogatása – pályázat.
Előadók: Zatykó János polgármester

    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

k/ A komáromi 2799 hrsz-ú ingatlan tulajdonviszonyának rendezése.
Előadók: Zatykó János polgármester

    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

l/ Városháza főlépcső helyreállítási munká i.
Előadók: Zatykó János polgármester

    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

ly/ Koppánymonostori sportpálya öltöző épületének tetőtér beépítése.
Előadók: Zatykó János polgármester

    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
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m/ Bérlakások tervezése a Gyár utca 66. számú önkormányzati ingatlanra.
Előadók: Zatykó János polgármester

    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

n/ Kispatak utca közvilágításának és szilárd burkolatú útjának kiépítése, megvalósítása.
Előadók: Zatykó János polgármester

    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

o/ Rüdiger tavakkal kapcsolatos lakossági problémák és azok megoldása.
Előadók: Zatykó János polgármester

    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

p/ 217/2009. (X. 15.) számú, a Rüdig er tavak vízminőség javításáról szóló Képviselő -
testületi határozat teljesülése.
Előadók: Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

q/ ÁROP 2211 „Készségfejlesztés az önkormányzatoknál” című pályázati lehetőség.
Előadók: Zatykó János polgármester

    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

r/ Komárom-Szőny, Hősök tere 2. szám alatti épület felújításra kötelezése és a
felújításhoz támogatás nyújtása.
Előadók: Zatykó János polgármester
               Sárai János részönkormányzat elnöke

    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

s/ Kérdések, bejelentések.

t/ Idősek Otthona és Idősek Otthonháza térítési díjhátralékok jelzálogként
történő bejegyzése.
Előadó Zatykó János polgármester Zárt ülés!

- A Képviselő-testület a javasolt napirendet 12 igen, 1 tartózkodás szavazattal elfogadja.

Győri István: Tudomása szerint a mérleg elfogadásának vannak kötelezően előírt szabályai,
melyeket nevesítve kell elfogadni, hogy utána a cégbíróságnak a tulajdonosi határozata
megfelelő legyen. Meg ke ll határozni a mérleg főösszegét, a nyereséget és az adófizetési
kötelezettséget. Ezeket az összegeket tételesen kell minden határozatban szerepeltetni.

Zatykó János: A gazdasági társaságokkal kapcsolatban újabb határozatsort kaptak. Ha a
határozati javaslatban az említett összegeket szerepeltetik, akkor törvényesen járnak el.
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1. Napirendi pont: A kizárólagosan önkormányzati tulajdonú Komáromi Televízió
Nonprofit Kft. 2009. évi mérlege jóváhagyása, 2010. évi üzleti terve
és vezetője prémiumfeltételeinek meghatározása.

Előadó: Molnár Zoltán ügyvezető
  Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A 95/2010.(V. 20.) számú határozatot a zárt ülés jegyzőkönyve tartalmazza.

2. Napirendi pont: A kizárólagosan önkormányzati tulajdonú Komturist -Komárom
Kft. 2009. évi mérlege jóváhagyása, 2010. évi üzleti terve és vezetői
prémiumfeltételeinek meghatározása.

Előadó: Kerekes Tibor ügyvezető
 Földes Lívia ügyvezető
 Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A 96/2010.(V. 20.) számú határozatot a zárt ülés jegyzőkönyve tartalm azza.

3. Napirendi pont: Tájékoztató a többségi önkormányzati érdekeltséggel működő
Komthermál Kft. 2009. évi mérlegéről, gazdálkodásáról, a 2009. évi
eredményéről.

Előadó: Kerekes Tibor ügyvezető
  Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A 97/2010.(V. 20.) számú határozatot a zárt ülés jegyzőkönyve tartalmazza.
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4. Napirendi pont: A kizárólagosan önkormányzati tulajdonú Saxum Kft. 2009. évi
mérlege jóváhagyása, 2010. évi üzleti terve és vezetői
prémiumfeltételeinek meghatározása.

Előadó: Kovács Károly ügyvezető
 Csiba Zoltán ügyvezető
  Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A 98/2010.(V. 20.) számú határozatot a zárt ülés jegyzőkönyve tartalmazza.

5. Napirendi pont: A kizárólagosan önkormányzati tulajdonú Távhő Kft. 2009. évi
mérlege jóváhagyása, 2010. évi üzleti terve és vezetője
prémiumfeltételeinek meghatározása.

Előadó: Hajnal Nándor ügyvezető
  Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A 99/2010.(V. 20.) számú határozatot a zárt ülés jegyzőkönyve tartalmazza.

6. Napirendi pont: Tájékoztató a többségi önkormányzati érdekeltséggel működő
Vizák Kft. 2009. évi mérlegéről, gazdálkodásáról, a 2009. évi
eredményéről.

Előadó: Viczena János ügyvezető
  Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A 100/2010.(V. 20.) számú határozatot a zárt ülés j egyzőkönyve tartalmazza.
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7. Napirendi pont: A Városi Sportiroda és Sportcsarnok vezetői álláshelyére
beérkezett pályázatok elbírálása.

Előadó Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A 101/2010.(V. 20.) számú határozatot a zárt ülés jegyzőkönyve tartalmazza.

8. Napirendi pont: Dr. Molnár Attila Komthermál Kft. Felügyelő Bizottsági tagságáról
lemondás.

Előadó: Zatykó János polgármester

A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A 102/2010.(V. 20.) számú határozatot a zárt ülés jegyzőkönyve tartalmazza.

9. Napirendi pont: A VIZÁK Kft. javadalmazási szabályzata elfogadása.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A 103/2010.(V. 20.) számú határozatot a zárt ülés jegyzőkönyve tartalmazza.

10. Napirendi pont: Komárom Város Pedagógiai Díjának odaítélése.

Előadó Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A 104/2010.(V. 20.) számú határozatot a zárt ülés jegyzőkönyve tartalmazza.



9

11. Napirendi pont: Komárom, Guyon Richárd utcai ingatlanok értékesítése.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A 105/2010.(V. 20.) számú határozatot a zárt ülés jegyzőkönyve tartalmazza.

12. Napirendi pont: Komárom-Esztergom Megyei Rendőr-főkapitányság Komáromi
Rendőrkapitánysággal kötött megállapodás módosítása.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A 106/2010.(V. 20.) számú határozatot a zárt ülés jegyzőkönyve tartalmazza.

13. Napirendi pont: Mobil telefonkészülékek adományozása a Komárom -Esztergom
Megyei-, és Komárom Város Rendőrkapitányság részére.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A 107/2010.(V. 20.) számú határozatot a zárt ülés jegyzőkönyve tartalmazza.

14. Napirendi pont: Méltányossági kérelem.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./
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A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A 108/2010.(V. 20.) számú határozatot a zárt ülés jegyzőkönyve tartalmazza.

15. Napirendi pont: Bérlakás leadása. Lakáscsere bérlő kezdeményezésére.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A 109/2010.(V. 20.) számú határozatot a zárt ülés jegyzőkönyve tartalmazza.

16. Napirendi pont: Kocsis Tibor Sándor kérelme.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A 110/2010.(V. 20.) számú határozatot a zárt ülés jegyzőkönyve tartalmazza.

17. Napirendi pont: Polgármester költségtérítése.

Előadó: Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A 111/2010.(V. 20.) számú határozatot a zárt ülés jegyzőkönyve tartalmazza.

18. Napirendi pont: A Polgármesteri Hivatal pályázati csoportja beszámol ója a 2009. évi
munkájáról, a benyújtott pályázatok eredményeiről, az aktuális
pályázati lehetőségekről.

Előadók: Zatykó János polgármester
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    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: A Pénzügyi Bizottság, a Műszaki, Kommunális, Környezetvédelmi és
Településfejlesztési Bizottság és az Oktatási, Gyermek és Ifjúságvédelmi Bizottság az
előterjesztést tárgyalásra alkalmasnak tartotta.
A vezeték nélküli internet használat lehetőségére , a monostori bölcsőde építésére, a
közfoglalkozás szervező, a vasút tisztasági pályázat a nyertes pályázatok közé tartozik. Nem
nyertek a gondozási központhoz kapcsolódó pályázaton, melynek keretében személygépkocsit,
motorkerékpárt és két lakókocsit vásá roltak volna.
A napirend tájékoztatást ad a projekt menedzsmenttel kapcsolatban. Az előterjesztésben
szerepel a Dózsa György Iskola esetleges változtatási szándéka is.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: A határozati javaslat 1. pontjáról nem szükséges dönteni.

Zatykó János: Miért nem kell szavazni a határozati javaslat 1. pontjáról?

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Mert ez egy beszámoló.

Zatykó János: A beszámolót tudomásul kell venni.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Javasolni fogja a képviselő társainak, hogy a beszámol ót ne
fogadják el. A Dózsa Iskolával kapcsolatban van egy érvényes képviselő -testületi döntés. Egy
adott összeget megszavaztak, ezen összeg figyelembe vételével a beruházást el kell kezdeni.
Ha lehet, a pályázaton mindenképpen induljanak el. Ha a pályázato n nem nyernek pénzt, akkor
a munkára az összeget a költségvetés szerepelteti, a tervezést el kell kezdeni.

Dr. Mészáros Gyula: Minden pályázati lehetőséget ki kell használni, a lehetőséggel élni kell. A
határozati javaslat 2. pontját nem javasolja elfogad ni. A Képviselő-testület korábbi határozata
arra vonatkozott, hogy a Dózsa György Általános Iskola korszerűsítésére még ebben az évben
kerüljön sor. Ha a határozati javaslat 2. pontját elfogadják, feltételes módon kerülne sor a
beruházás befejezésére 2011-ben.
Meggyőződése szerint a Jókai Mór Gimnázium is jó eséllyel indulhatna a KEOP pályázaton.
Kéri a Képviselő-testületet, hogy az eredeti határozati javaslat szerint kezdődjön meg 2010 -ben
a Dózsa György Általános Iskola felújítása.

Czita János: Megerősíti azt a véleményt, hogy a Dózsa György Általános Iskola felújítására
szükség van. Erre a beruházásra a Képviselő -testület a költségvetésben összeget is biztosított.
Az iskola vizesblokkjai, az alapvető higiéniás feltételek nem a kor követelményének
megfelelőek. 2007-ben arról kellett dönteni, hogy melyik iskolát szerepeltetik a KEOP
pályázaton. A Feszty Iskolát indították a pályázaton, mert nagyobb volumenű beruházásra volt
szükség és a munkát mindenképpen EU -s pénzből kell megvalósítani. 2009 -ig kapott a
monostori iskola haladékot. Nyilván a 2010. évi költségvetésben a 130 M Ft -ot azért
szerepeltették, mert tovább nem halogathatják a feladatot. Szeretnék, ha a biztosított pénzből a
felújítási munkálatok elkészülnének.
Pályázati pénzről ne mondjanak le, ké szítsék elő a többi iskola beruházásait is.

Dr. Konczer Erik: Dr. Kreft-Horváth Lóránd képviselő úr véleményét el tudná fogadni abban
az esetben, ha ez lenne az egyetlen iskola, mely a KEOP pályázaton részt vehetne. Több
intézmény is pályázhatna a KEOP pá lyázaton. Lehet, hogy lehetőség van több szakaszban
pályázni.
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Hornig Rudolfné: Amikor a 130 M Ft-ot a költségvetésben szerepeltették, mindenki egyetértett
azzal, hogy a Dózsa György Általános Iskolát fel kell újítani. Tűrhetetlen, hogy a gyerekek az
udvarra járjanak WC-re. Az ÁNTSZ nem tudja tovább tolerálni a működést így.
Az iskola tervdokumentációja, építési engedélye négy évvel ezelőtt elkészült, megbízták a
Bricoll Kft-t, hogy az épület engedélyes és kiviteli tervét a technikai szabályoknak megfelelő en
készítse el. Akkor szembesült azzal, hogy a terv csak az iskolával foglalkozik, a kazánházzal és
a tornateremmel nem. Ha elkészül az óvoda bővítése, leválnak az iskola fűtéséről. A
tervdokumentációból kiolvasható, hogy a kazánok és a beépített szerkezet ek falják az energiát.
A megtakarítás éves szinten 2,5 -3 M Ft lehet, ha a beruházást következetesen végig viszik.
Most olyan beruházást szeretnének, hogy felújítják az iskolát, de a régi kazánokat meghagyják,
a tornatermet nem szigetelik. Egy félkész beruházást adnának át. Május, június elejére lesz
kész a tervdokumentáció, megindítják a közbeszerzést, ha nem lesz jelentkező, akkor újat kell
kiírni. Lesz október, mire a kivitelezés elkezdődhet. Nem szeretne egy működő iskolát
kivitelezők között üzemeltetni . Ne ősszel cseréljenek ablakot, szigeteljenek és fűtést
korszerűsítsenek. Érdemes lenne a pályázatot beadni. Őszre már feltételesen ki lehetne
választani a kivitelezőt és áprilistól őszig  el lehetne végezni a fűtéskorszerűsítést, a
homlokzatszigetelést, a tornaterem átalakítását, a kazánház korszerűsítést.
A KEOP pályázatokat decemberig lehet benyújtani, fűtéskorszerűsítésre 60 % -os támogatást
lehet elérni. Miért nem a Jókai Gimnázium pályázatát adták be? Mert az a beruházás nincs
előkészítve, nem rendelkeznek tervekkel, nem készült felmérés.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: A pályázathoz ennél az iskolánál mindenképpen ragaszkodni kell.
Meg kell gondolni, hogy mi lenne a lehető legjobb megoldás. Egy olyan intézményt, ahova
gyerekek járnak, nem toldozni -foltozgatni kell, hanem szervezetten, átgondoltan lehetne ennek
a munkának nekiállni.

Czita János: A terveket már négy évvel ezelőtt elkészítették. Hoztak egy közös döntést, amikor
a Feszty Iskolát megpályáztatták. Felvállalták, hogy ha letelik a 4 év, akkor lé pnek valamit. A
2010. évi költségvetésbe beépítettek 130 M Ft -ot. Szomorú, hogy már május hónap van, de
még nem írták ki ennek a programnak a közbeszerzési eljárását.
Az előterjesztésben szerepel egy korrekt leirat a felülvizsgálatra, mely tartalmazza, ho gy a
kiviteli tervek május végére készen lesznek és a terv megfelelő lesz arra, hogy a közbeszerzést
elindítsák és a kivitelezés indulhasson. Hogyan lehet egy működő iskolában kivitelezést
végezni? Erre jó példa a monostori óvoda, hiszen ott is folynak a b eruházások. Ha sikerül a
közbeszerzést lebonyolítani, akkor a munkaterületet már augusztus közepén át lehet adni és a
tél beállta előtt a munkálatokat meg lehet valósítani.

Győri István: Elhangzott, hogy kezdjék el a beruházást és vizsgálják meg, hogy mi t lehet még
pályázati úton elnyerni. A Bricoll Kft. levelében az szerepel, hogy 2010. május végére a
kiviteli tervek is készen lesznek. Szerepel az is, hogy a kiviteli terveknek nem feladata a
kazánok és a kapcsolódó egyéb fűtési rendszerek átvizsgálása. A kkor lennének döntési
helyzetben, ha a pályázatra alapozva egy döntési javaslattal rendelkeznének. Azt nem lehet
megtenni, hogy a 150 M Ft biztosítása mellett, egy bizonytalan döntésre várva 1 -1,5 évre
elhalasztják az iskola felújítását. Ha a tervek megvan nak, el kell kezdeni az iskola felújítását, a
kimaradt feladatokat meg kell terveztetni és el kell indulni valamilyen pályázaton. A júniusi
testületi ülésre a közbeszerzésről az előterjesztést készítsék el.

Zatykó János: A KEOP pályázatban lényeges válto zások történtek. Az lenne a leghelyesebb,
ha a Dózsa György Általános Iskolával kapcsolatos munkálatok megindulnának és a hivatal
munkatársai, az Intézmény-felügyeleti és a Műszaki Osztály átvizsgálná a KEOP pályázattal
kapcsolatos tudnivalókat és több alt ernatívát készítene a júniusi testületi ülésre.
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Lehet megpályáztatni a Dózsa György Iskola beruházása folytatását, de javaslatot tehetnek a
Jókai Mór Gimnázium és a Tóparti Óvoda felújítására. A feltételrendszer ismerete nélkül most
nem tudnak dönteni.
A KEOP pályázattal kapcsolatban pedig készítsen a hivatal több alternatív javaslatot
tartalmazó előterjesztést a képviselő -testület és a bizottságok júniusi ülésére.

Hornig Rudolfné: A tervezési feladat a kazánokat és a tornatermet nem tartalmazta. A gépés z
tervező javasolja a kazánok felülvizsgálatát és korszerűsítését. Nekiállnak egy beruházásnak,
hogy a radiátorokat, a vízvezetéket felújítják, majd pedig kiderül, hogy nem jól működik, a
kazánt is javítani kell. Olyan döntést szeretne, hogy a tervező kész ítse el a tervek
aktualizálását. Kerüljön sor a tornaterem tervezésére, a hőtechnikai tervezésre , legyen kész a
kazán és elkészülhet a feltételes közbeszerzési eljárás. Közben lehet, hogy kiderül, hogy
nyertek a pályázaton. A munkát lehet szakaszolni is, d e ha csak az iskolának lesz terve, akkor a
tornaterem és a kazánház ugyan úgy ott marad.
A városban a lakásokban is elkészült mindenféle korszerűsítés, csak éppen a fűtőrendszer t és
az oda vezető vezetékeket nem korszerűsítették.
A tervező leírja, hogy javasolja a felülvizsgálatot, mert a kapacitás lecsökken, az óvodának
külön fűtésrendszere lesz.

Győri István: Egyetért azzal, hogy a tornaterem fűtéskorszerűsítését el kell végezni. A levél
május 5-én íródott. 15 nap alatt már nyugodtan meg lehetett volna  a Bricoll Kft-től rendelni a
tervezést, mert a költségvetésben van erre lehetőség. Fel kell gyorsítani a munkát, amire lehet,
pályázatot kell benyújtani.

Dr. Konczer Erik: Ha júniusban tárgyalnak újra, akkor lehet, hogy kicsúsznak a határidőből.
Meg kell vizsgálni, hogy a beruházás a nyár folyamán megvalósítható -e. Azt is meg kell
vizsgálni, hogy a Jókai Gimnázium tervei elkészülhetnek -e; van-e lehetőség arra, hogy a Dózsa
Iskola felújítását önerőből elvégezzék, a Jókai Gimnáziumra pedig nyerhetne -e nagyobb
összeget.

Zatykó János: A hivatal vizsgálja át a KEOP pályázatot, mert az idő közben változott. Ezzel
párhuzamosan végezhetik a tornaterem és a kazánház tervezését. Úgy nem lehet dönteni KEOP
pályázatról, hogy nem ismerik a feltételeket és tervekkel s em rendelkeznek. Úgy gondolta,
hogy a pályázat alternatíváját terjesztik a testület elé június hónapban, természetesen a tervezés
megindulhat. A Dózsa Iskola beruházása akár két hét múlva indulhat.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Győri István képviselő úr és al polgármester asszony által
elmondottak fedik egymást, hiszen arról beszélnek, hogy induljon el a beruházás. Indítsák el a
beruházást, alpolgármester asszony által elmondott kiegészítésekkel együtt.

Hornig Rudolfné: A pályázatokkal foglalkozó osztálynak a  feltételeket már elő kellett volna
készítenie. A Bricoll Kft-vel már tárgyaltak arról, hogy a tervet ki kell egészíteni és érdemes
lenne az egészet kompletté tenni.

Dr. Halász Károly: Ha az elvi döntés megszületik, akkor nincs akadálya annak, hogy a
következő ülésre előkészítsék a beruházást. A beruházás elindulhat, hiszen két, jól
elkülöníthető részről beszélnek és minden pályázat szakaszolható.

Zatykó János: Kéri, szavazzanak a határozati javaslat 1. pontjáról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslat 1. pontját 7 i gen, 4 nem, 2 tartózkodás
szavazattal tudomásul veszi.



14

Zatykó János: Javasolja, hogy a hivatal a júniusi testületi ülésre készítse elő a KEOP pályázati
lehetőség alternatíváit.

- A Képviselő-testület a javaslatot 13 igen szavazattal elfogadja.

Hornig Rudolfné: Az egész iskolát fel kell újítani.

Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő -testület arról, hogy a Dózsa György Általános
Iskola energetikai felújítása tervezését sürgősen elindíttatja.

- A Képviselő-testület a javaslatot 13 igen szavazattal elfoga dja.

112/2010.(V. 20. számú Képviselő-testületi határozat:

1., Komárom Város Képviselő -testülete  a pályázatíró csoport beszámolóját tudomásul
veszi.

2., Komárom Város Képviselő -testülete felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy készítse elő
a 2010. júniusi testületi ülésre a KEOP – pályázati lehetőségek alternatíváit

3. Komárom Város Képviselő -testülete utasítja a Polgármesteri  Hivatalt, hogy a Dózsa
György Általános Iskola energetikai felújítása tervezését sürgősen indítsa meg.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

                                       Dr. Halász Károly osztályvezető
   Varga Zsolt osztályvezető

19. Napirendi pont: Komáromi Szociális Közalapítvány közhasznúsági jelentése.

Előadó: Némedi Józsefné a kuratórium elnöke

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság a határozati javaslatot elfogadásra
ajánlja. Minden év május 31-ig el kell készíteni a közhasznúsági jelentést, melyet az
alapítvány kuratóriuma hagy jóvá. Az alapítvány előző évi bevétele 1,1 M Ft, kiadása
941 E Ft. Záró egyenlege 4,4 M Ft. A kuratórium a szociálisan rászorult családoknak nyújt
támogatást. Rászorultsági elv alapján tanulmányi ösztöndíjakat nyújt.
Kérdés, észrevétel nincs, kéri, szavazzon a Képviselő -testület az előterjesztés tudomásul
vételéről.

- A Képviselő-testület az előterjesztést 12 igen szavazattal tudomásul veszi.
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113/2010.(V. 20. számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő-testülete a Komáromi Szociális Közalapítvány 2009. évi
közhasznúsági jelentését tudomásul veszi.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Dr. Halász Károly osztályvezető

20. Napirendi pont: Komáromi Közgyűjteményi Közalapítvány közhasznúsági
jelentése.

Előadó: Számadó Emese kuratórium elnöke

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az alapítvány közgyűjteményeket, könyvtárat, múzeumot, fióklevéltárat
támogat. Támogatásra 1,7 M Ft, záró pénzkészletük 270 E Ft.
Kérdés, észrevétel nincs, kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 13 igen szavazattal elfogadja.

114/2010.(V. 20. számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város képviselő-testülete tudomásul veszi a Komáromi Közgyűjteményi
Közalapítvány 2009. évi közhasznúsági jelentését.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Dr. Halász Károly osztályvezető

21. Napirendi pont: Beszámoló a Petőfi Sándor általános Iskola tevékenységéről.

Előadó: Szabó Tamásné intézményvezető

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az Oktatási, Gyermek és Ifjúságvédelmi Bizottság a határozati javaslatot
elfogadásra ajánlja. A beszámoló 2006 -tól 2010-ig terjedő időszakról számol be. Az elmúlt
négy évben csökkent a gyermeklétszám. A mindenkori városi költségvetés lehetőségeihez
mérten a felújítások folyamatosan megtörténtek, a taneszközök száma minden évben bővült.
Az intézményben 37 fő főállás ú pedagógussal, 8 fő technikai kollégával dolgozik. Emelt
szintű testnevelés és emelt számú idegen nyelv oktatása folyik az iskolában. Az iskola tavaly
ünnepelte fennállásának 80. évfordulóját. Igazgató asszonynak köszönetet mond a jól
előkészített előterjesztésért.
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Dr. Mészáros Gyula: Az Oktatási, Gyermek és Ifjúságvédelmi Bizottság nevében köszönetét
fejezi ki az elvégzett munkáért, eredményekért. Amellett sem me hetnek el, hogy vannak
gondok, pl. a fiatalok körében egyre nehezebb az oktató, nevelő mu nka, hiszen a durvaság, a
deviáns magatartás növekszik és sok más egyéb dolog is arra mutat, hogy embert próbáló
feladat a pedagógusnak helyt állni. A bizottság kihelyezett ülést tartott a Petőfi Iskolában és a
helyszínen is tapasztalhatták az elmondottaka t. A legnagyobb problémát az okozza, hogy a
tetőn található rengeteg galamb miatt beázik az iskola három tanterme. Ennek oka lehet, hogy
a csatorna eltelítődik, a víz nem tud lefolyni. Ha lehetőség van rá, ezt a problémát a vis maior
keretből oldják meg. Tudomása szerint az igazgató asszony a tűzoltóságon már tájékozódott a
probléma megoldásáról. Javasolja, hogy a júniusi testületi ülésre készüljön előterjesztés, mely
ezt a problémát megvizsgálja.
Az iskola udvarán a töredezett betonos rész balesetveszélye s, mindenképpen szükséges
javítása.

Zatykó János: Igazgató asszony vegye fel a kapcsolatot az oktatási intézmények gazdasági
hivatalával és vizsgálják meg a lehetőségeket. A gazdasági hivatal költségvetésében van
akkora tartalék, hogy a probléma kezelhető .

Szabó Tamásné intézményvezető:  Megköszöni a Képviselő-testület eddig nyújtott segítségét.
Megköszöni az oktatási bizottság elnökének, hogy az iskola jelenlegi legnagyobb problémáját
megemlítette. A galambok évek óta gondot jelentenek az iskolának. A pá r éve felújított
tanterem beázik a megtelt csatorna miatt. A gazdasági hivatallal és az Intézmény -felügyeleti
Osztállyal is többször tárgyaltak arról, hogy mit lehetne tenni. Az álmennyezeten keresztül is
ázik a tanterem. Ígéretet kapott arra, ho gy a nyár folyamán a galambokat „elköltöztetik”.
Olyan szakembereket keresnek, akik felmehetnek a tetőre. A tűzoltóság a munkát vállalná, de
ehhez megfelelő pénzösszegre lenne szükség.
A tanulóik az elmúlt hetekben is országos versenyeken indultak.
Országos tornaversenyen 10. – 11. helyezést; táncverseny világbajnokságon 3. helyezést;
sportlövészetben 3., csapatban 1.; floorballosok 3., és 2. helyezést értek el diákjaik. Magyar
nyelvi versenyen országos 7. helyezett lett egy diákjuk. A gyerekek és a pedagógusok szép
eredményeket értek el.

Horváth Gyula: Komáromban a Petőfi Iskolán kívül talán a Jókai Mór Gimnázium az
egyedüli, mely május 6-án a Sport Napjához csatlakozik. Gratulál az iskola testnevelő tanára
áldozatos munkájához.

Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő -testület a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 12 igen szavazattal elfogadja.

115/2010.(V. 20. számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő-testülete a Petőfi Sándor Általános Iskola munkáját
elismerve,  tevékenységéről szóló besz ámolóját elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester
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22. Napirendi pont: Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két
ülés közötti  fontosabb eseményekről, tárgyalásokról,
intézkedésekről, az önkormányzati beruházások állásáról, az
önkormányzat likviditási helyzetéről, az önkormányzati bizottságok
munkájáról, döntéseiről.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság több határozati javaslatot terjesztett a
Képviselő-testület elé. A prevenciós pályázati keretösszeget 4,5 M Ft -ban javasolja
meghatározni. Rendezvények lebonyolítására 1.033 E Ft -ot szeretne elkülöníteni. A bizottság
ezen kívül prevenciós pályázatokat bírált el és a támogatási összegre tett javaslatot.

Hamrák Zsófia: A Lelkiismereti és Ideológiai Egyház közösség rendezvényéről kér
információt.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: A Pannon Kincstár Tanoda épülete előtt egész napos sport - és
egészség napot tartottak.

Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő -testület a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 11 igen szavazattal elfogadja.

116/A//2010.(V. 20.  számú Képviselő-testületi határozat:

1., A Képviselő-testület az Egészségügyi és Szociális Bizottság – javaslatára - a 2010. évi
prevenciós pályázata keretösszegét 4.500.000 Ft -ban határozza meg.

2. A Képviselő-testület az Egészségügyi és Szociális Bizottság a 2010. évi költségvetési
kerete terhére 1.330.000 Ft-ot biztosít az egészségügyi és szociális rendezvények
lebonyolítására.

3., A Képviselő-testület az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2010. évi pénzügyi kerete
terhére a meghirdetett prevenciós pályázaton az alábbi résztvevőket támogatja, - saját
intézményeit érintően költségvetési keretük működési célú pénzeszközeik módosításával - :

MARANATHA Lelkiismereti és Ideológiai Egyházközösség 100.000 Ft
DENTAPART Egészségügyi és Szolgáltató Kft. 100.000 Ft
Szellő Szárnyán Közhasznú Egyesület/Elfe lejtett egészség 150.000 Ft
TopEndo KKT. 200.000 Ft
Fülke Zenei Közhasznú Egyesület 476.000 Ft
Délibáb – Színház Kulturális Közhasznú Egyesület 300.000 Ft
Jókai Mór Gimnázium 100.000 Ft
Napsugár Óvoda 100.000 Ft
Tóparti Óvoda 100.000 Ft
Komárom Város Egészségügyi Alapellátási Szolgálat/Baba –
Mama torna, tipegő klub 150.000 Ft
Komárom Város Egészségügyi Alapellátási Szolgálat/Kiégési
szindróma felismerése, megelőzése, kezelése pedagógusok részére 900.000 Ft
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Komárom Város Egészségügyi Alapellátási Szolgálat/Kortárssegítő
program középiskolások részére 152.000 Ft
Komárom Város Egészségügyi Alapellátási Szolgálat/Elsősegélynyújtás
ismeretek oktatása középiskolai tanárok részére 70.000 Ft
Komárom Város Egészségügyi Alapellátási Szolgálat/Egészségnap szervezése
a Bozsik József Általános Iskolában 150.000 Ft
Komárom Város Egészségügyi Alapellátási Szolgálat/Anyatejes világnap

180.000 Ft
Komárom Város Egészségügyi Alapellátási Szolgálat/PCOS
betegséggel kapcsolatos ismeretterjesztés 150.000 Ft
K-EMŐ Óvodája, Általános Iskolája, Speciális Szakiskolája, Diákotthona
és Gyermekotthona, Móra Ferenc Tagintézménye 100.000 Ft

4., A Képviselő-testület az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2010. évi pénzügyi kerete
terhére a Bizottság javaslatára az alábbi alapítván yokat támogatja:

Gyermek - Mosoly Alapítvány 100.000 Ft
A komáromi III. számú Óvodáért – Gesztenyés Alapítvány 100.000 Ft
Kultsár Alapítvány 200.000 Ft

Nagy Zoltán: Az Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok Bizottsága két pályázatot írt  ki.
Az egyik a komáromiak európai identitástudata kialakulását ösztönző, a másik a turisztikai
programok létrehozására vonatkozik.
A Pannon Kincstár Tanoda erdélyi tanulmányútra pályázott. A turisztikai programokra két
pályamű érkezett be. Az egyik a Rekl ám és Rendezvényszervező Irodától bor napok
rendezésére, a másik a Szőnyi Palánkdöngetők SE kérelme, floorball verseny rendezésére
vonatkozik.

Zatykó János: Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 12 igen  szavazattal elfogadja.

116/B//2010.(V. 20.  számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület az Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok Bizottsága 2010. évi
költségvetési kerete terhére az alábbi támogatást nyújtja:

1., A komáromiak európai identitástudatának kialakulását, elmélyülését ösztönző
pályázati kiírás vonatkozásában

- a Pannon Kincstár Tanoda Alapítványt 300 E Ft -tal támogatja,

2., A „Turisztikai programok támogatása„ elnevezésű pályázati felhívásra
érkezett pályázat vonatkozásában
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- Reklám és Rendezvényszervező Iroda - Dajka Judit Egyéni vállalkozót 300 E  Ft-tal
- a Szőnyi Palánkdöngetők Körét 300 E Ft -tal támogatja.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester

  Nagy Zoltán bizottsági elnök
Császár Irén osztályvezető

Horváth Gyula: A Magyar Kézilabda Szövetség Csordás Árpád részére a sportág fejlesztése
érdekében kifejtett munkája elismeréseként oklevelet kapott.

Dr. Kerekes Tibor: Az az egyesület, amely komoly munkával támogatókat, szponz orokat
szerez, azokat támogassák, természetesen akkor, ha az az összeg nem eltúlzott. Nem lehet
„büntetni” kevesebb támogatással azt az egyesületet, amely több pénzhez jut a szponzorok
segítéségével. A szőnyi floorball egyesület 90 igazolt játékossal, 9 ve rsenyeztetett csapattal,
20-25 nem igazolt, de edzést látogató játékosokkal járják az országot. A tavalyihoz képest a
részükre nyújtott támogatási összeg kevesebb lett. Szponzorok segítségével 4,5 M Ft -ot
gyűjtöttek össze. Tavaly a támogatási összeg 3,5 M Ft volt. A játékosok maguk fizetik ki az
autóbuszköltséget. A sporteszközök nagyon drágák.

Horváth Gyula: Nincs olyan bizottsági ülés, hogy ezekre a problémákra fel ne hívná a
figyelmet. Ha a floorballosoknál a tagdíjból befolyt összeg 1,4 M Ft és további  460 E Ft-hoz
juthatnak az adók 1 %-ából, akkor minden elismerése az övéké, de ettől függetlenül a sportra
szánt összeget méltatlanul kevésnek tartja.

Koppány Csaba: Amikor egy ilyen döntés megszületik, akkor próbálnak igazságosak lenni,
élni hagyni egyesületeket. Ha csak annyi pénzzel támogatnának egyes egyesületeket, amennyi
támogatást szereznek, akkor néhány szakosztály teljesen megszűnne. Régebben jóval
kevesebb összeggel gazdálkodtak ezek a sportegyesületek. Kompromisszum eredménye volt a
bizottság döntése.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Kevesebb pénz jutott az idén sportra, mint tavaly. A költségvetést
is kompromisszumokkal állították össze. A civil szervezeteket érintő pénzösszegeket
remélhetőleg október 3-a után felülvizsgálják és akik rászorultak, tám ogathatók.

Zatykó János: A Képviselő-testület együttesen alkotja meg a költségvetési rendeletet. Együtt
fogadták el azokat a pénzösszegeket, melyek rendelkezésre állnak, ezért nem illik önmagukra
visszamutogatni. Az elmúlt évben is ugyanannyi összeg állt rendelkezésre, mint az idén. Nem
állja meg a helyét az a megállapítás, hogy kevesebb pénz van. Erre a célra 8 M Ft -tal többet
biztosítottak, mert 4-4 M Ft-ot címkézetten szerepeltettek.

Hamrák Zsófia: A Talapíjász Egyesület 1 M Ft-ot kért a Csillag erődben harmadik
alkalommal megrendezendő Hon Nap támogatására. Az 1 M Ft felét tudta csak a bizottság
támogatni. Ha az egyesület más segítséget nem kap, akkor elképzelhető, hogy a rendezvény
nem jöhet létre. Még 300 E Ft -ra lenne szüksége az egyesületnek ahhoz,  hogy ezt az országos
rendezvényt megtarthassa.

Zatykó János: Kb. 7-8 nap eltérés van a bizottsági és a képviselő -testületi ülés között. Ha a
testületi ülés előtt egy nappal kap egy kérelmet, azzal nem tud mit kezdeni. 7 -8 napnak kell
eltelnie, hogy rájöjjenek, hogy a bizottsági ülésen hozott döntések helytelenek?
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Hamrák Zsófia: Az egyesület támogatást kapott a rendezvényhez, de bizottsági ülés után
próbáltak meg lépéseket tenni, ígéretet kaptak is. A hivataltól is kaptak ötleteket, de úgy
látszik, hogy valami hiányzik.

Zatykó János: A levél 3-4 hónappal ezelőtt érkezett, melyre a Képviselő -testület nevében
válaszolt, ezért időben megtudták, hogy bizottsági pénzből kapnak támogatást.

Dr. Kerekes Tibor: Nem azt mondta, hogy az egyesületeknek csak annyi pénzt adjanak,
amennyit ők is „szereznek”, hanem azt, hogy a szponzori pénznek megfelelő összegű
támogatást adjanak és a fennmaradó összeget a működéshez szükséges módon osszák el.

Czita János: A Közművelődési és Sport Bizottság 10 főből áll. Az előző ülésen az elmúlt négy
év talán legnehezebb döntését hozták meg. A három pályázati célra a pályázók nagyságrendje
és az általuk kért összegek elérték a 100 M Ft -ot. A bizottsági keret ugyan az, mint ami tavaly
volt, sőt a két részönkormányzatnak köszönhetően a kiemelt sportegyesületeknek t öbb pénz
jutott, mint az elmúlt évben. Az igények – a válság ellenére – még magasabbak voltak, mint
tavaly. A bizottság igyekezett konszenzusos határozatot hozni. Prioritásként fogalmazták
meg, hogy olyan döntést hoznak, mellyel nem hozzák lehetetlen helyz etbe azokat az
egyesületeket, melyek tradicionális múlttal rendelkeznek Komárom városban.
Másik prioritás volt, hogy támogatni kívánják a legjobb sportolókat foglalkoztató
egyesületeket, pl. Sidi Péter és Szőnyi Ferenc, akikre már azt is mondhatják, hogy a profi
szaktekintélyek. A most induló, kisebb egyesületeket is támogatni kívánták. Kiemelt en
kezelik azokat a sportegyesületeket, melyek jelentős szponzorokat tudnak maguk mögé
állítani. Vannak olyan sportok, melyek felkapottak, könnyebben mozdítanak szponzorokat.
Kéri, hogy a képviselő-testület értsen egyet a bizottságok javaslataival.

Zatykó János: A határozati javaslat támogatását kérték a képviselők. Kéri, szavazzon a
képviselő-testület a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 12 igen szavazattal elfogadja.

116/C//2010.(V. 20.  számú Képviselő-testületi határozat:

1., A Képviselő-testület a  Közművelődési és Sport Bizottság, javaslatára  a 2010 -es évi
Színházi tevékenység támogatására elkülönített 20 M Ft -ból az alábbi támogatást nyújtja:

Teátrum Színházi Polgári Társulás 500 E Ft

SZEVASZ Színházi Egyesület 850 E Ft

Magyar Lovas Színház Komárom Egyesület         10250 E Ft

Magyarock Dalszínház Színházi Egyesület           4000 E Ft

Délibáb Színház  400 E Ft

Monostori Erőd Nonprofit Kft.    1250 E Ft

Jókai Színház Jókai Alapítvány           2750 E Ft
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2., A Képviselő-testület a Közművelődési és Sport Bizottság 2010. évi Közművelődési célú
tevékenységek támogatására elkülönített 5 M Ft költségvetési kerete terhére meghirdetett
pályázatra beérkezett kérelmeket  a bizottság javaslatára az alábbiak szerint hagyja jóvá:

Jószolgálat Alapítvány 200 E Ft
Kecskés László Társaság Alapítvány 400 E Ft
Összhang Közművelődési Alapítvány 500 E Ft
Komáromi Nyugdíjas Egyesület 125 E Ft
Garabonciás Folklór Egyesület 800 E Ft
Monostori Kulturális Egyesület 200 E Ft
ÉLETTÉR Közösségfejlesztő Egyesület 200 E Ft
Komárom-Esztergom Megyei Népművészeti Egyesület 200 E Ft
FÜLKE Zenei Közhasznú Egyesület 250 E Ft
Magyar Máltai Szeretetszolgálat Komáromi Csoportja 325 E Ft
VIVACE Zenei Egyesület 250 E Ft
Vox Femina Kórus             300 E Ft
Brigetio Egyesület 300 E Ft
Rex Komáromi Állatvédő Egyesület   75 E Ft
Komáromi Talpasíjászok Egyesület 500 E Ft
Komáromi Cserkészetért Alapítvány 120 E Ft

3., A Képviselő-testület a Közművelődési és Sport Bizottság javaslatára a 2010. évi Sportcélú
tevékenységek támogatására elkülönítet t 30 M Ft pályázati pénzeszközből az alábbi
szervezetek támogatja:

KVSE                     13500 E Ft
KAC           7000 E Ft
Koppánymonostori Sportegyesület           3000 E Ft
Szőnyi Palánkdöngetők Köre           3000 E Ft
Tempo Karate SE 350 E Ft
Komáromi Körzeti Diáksport Bizottság             750 E Ft
Szőnyi Dolgozók Sporthorgász Egyesülete               50 E Ft
Komárom-Európa Futóegyesület             450 E Ft
Fortuna SE 400 E Ft
SÍPosok SE   50 E Ft
Komáromi Asztalitenisz Egyesület             100 E Ft
Komáromi Sporthagyományokat Őrző Kerekasztal 500 E Ft
Tatai Tömegsport és Tájfutó Honvéd Sportegyesület             100 E Ft
ALEX Testépítő-és Erőmű SE 150 E Ft
Komárom SAKK SE 100 E Ft
KAS-RG Club Egyesület 150 E Ft
Komáromi Vizipóló Klub Sportegyesület             250 E Ft

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Horváth gyula bizottsági elnök
  Császár Irén osztályvezető

Varga Zsolt: Tájékoztatja a Képviselő-testületet, hogy az autópályán a beszakadt pályatestet
az Állami Autópálya Kezelő Zrt. helyreállította. A megsüllyedt pályatest feltárása
folyamatban van, hajnali 2 órakor aszfaltréteget k ap. A műszaki átadásra reggel 6 óra körül
kerül sor és  a Győr felé vezető autópálya szakaszt megnyitják. Szombat reggel a Budapest
felé menő forgalmat is megnyitják. Nagyszentjánoson a győri rendőrkapitányság munkatársai
a forgalmat megkezdte szétválaszta ni személygépkocsi és teherautó forgalomra. A
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személygépkocsi forgalmat Nagyszentjánoson át vezetik, a teherautó forgalom érkezik csak
Komárom felé.

Nagy Zoltán: Hogyan történhet meg, hogy az Ügyrendi Bizottság napirendjén szerepel egy
rendelet, de azt nem tárgyalja meg. Az állattartási rendeletet emiatt nem tudja most a
Képviselő-testület megtárgyalni. A Koppánymonostori Részönkormányzat több órán
keresztül, részleteibe menően tárgyalta az előterjesztést. Megteheti egy bizottság, hogy nem
tárgyal meg egy ilyen fontos előterjesztést.

Dr. Szöllősy Ferenc: Az Ügyrendi Bizottság egyhangú döntést hozott arról, hogy a rendelet -
tervezetet nem tartja időszerűnek. Elnök úr központi jogszabályra is hivatkozott és kérte, hogy
későbbi időpontban kerüljön sor a rendel et tárgyalására.
Ha egy bizottság döntése nem felel meg a város érdekeinek, akaratának, a polgármester úr
kifogást tehet. A polgármester úr felszólíthatja a bizottságot, hogy döntsön erről a kérdésről.
De ezt megteheti maga a testület is.

Nagy Zoltán: A bizottság felülírhatja a Képviselő -testület munkatervvel kapcsolatos döntését?

Dr. Szöllősy Ferenc: A bizottságok számtalan esetben tesznek javaslatot előterjesztés
napirendről történő levételére. A bizottság nem azt mondta, hogy nem óhajtja a napirendet
tárgyalni, hanem azt mondta, hogy most javasolja napirendről levenni és javasolja a
Képviselő-testületnek, hogy ne tárgyalja. Ha egy rendelet-tervezetet egy bizottság nem tárgyal
meg, akkor azt a Képviselő -testület nem tárgyalhatja. Mindegyik bizottságnak  joga van
ahhoz, hogy az előterjesztést napirendről levetesse.  Aztán a testület dönt erről.

Czita János: A Részönkormányzat is foglalkozott ezzel az előterjesztéssel. Javaslatait nem
tudta elmondani, hiszen az előterjesztést napirendről levették. Sokan vá rták a városban, hogy
ez a rendelet-tervezet elkészüljön,- gondoljanak csak a Rex Állatvédő Egyesületre. A
közmeghallgatásokon többször beszéltek a kutyák helyzetéről és arról, hogy nincs megfelelő,
ideiglenes menhelye az egyesületnek. Mindkét dolgot szere tték volna orvosolni az idei évben.
A költségvetésben 10 M Ft -ot különítettek el az állattartás körülményeinek javítására. A
részönkormányzat javasolja, hogy a Rex Állatvédő Egyesület kérelmét fontolják meg és a
költségvetésben szereplő keret terhére a mun ka induljon meg. Külterületen biztosítsanak
olyan területet, ahol egy telephelyet kialakíthatnak  és így Koppánymonostoron az ideiglenes
telep megszűnjön. Egyszerre oldalának meg egy lakossági problémát és támogatnának egy
olyan egyesületet, melynek a munká jára szükség van a városban. A Műszaki, Kommunális,
Környezetvédelmi és Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság ülésén
elhangzott, hogy a gyepmesteri munkával kapcsolatban az új kormány még ebben az évben
rendelkezést hoz. Ezt a rendeletet i s meg kellene várni, mert azt szabályozni fogja, hogy az
egyes városokban hogyan kell megszervezni a gyepmesteri szolgálatot.  Ahol az állattartásnak
hagyománya van, ott foglalkozni kell a tartási körülmények megteremtésével. A hobby
állattartásra vonatkozó rendelet csak a körülményeket és a feltételeket szabályozza, a
közösségi állattartás szabályait helyi rendeletek tudják megoldani.

Győri István: Az előterjesztésben az szerepel, hogy a bizottság a képviselő -testület ülésére
készített előterjesztéseket tárgyalt meg. Volt olyan előterjesztés, melyet nem tárgyalt meg.
Főjegyző úr elmondta, hogy valamennyi bizottságnak szuverén joga, hogy  az adott
előterjesztéssel kapcsolatban saját véleményét kialakítsa. Az a vélemény az is lehet, hogy az
előterjesztést nem javasolja a Képviselő -testületnek megtárgyalásra, mert nem aktuális, nem
megfelelő az előterjesztés vagy kiegészítő anyagok kellenek hozzá. Ahhoz egyetlen
bizottságnak sincs joga, hogy előterjesztést vegyen le napirendjéről. Ha ezt eddig nem tudták,
akkor minden bizottsági elnök olvassa át az SZMSZ -t.
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Dr. Kerekes Tibor: Az elmúlt négy év alatt nem először fordult ez elő. A bizottság az t
javasolta, hogy a Képviselő -testület az előterjesztést vegye le napirendről és a II. félévben,
megfelelő időpontban a munkatervben szerepeltessék.  Nem akarták ostruálni a testület
munkáját. Egyébként a második napirendet sem tárgyalták meg, annak is megv olt az oka: a
központi jogszabályok várható gyors változása.

Győri István: A bizottsági ülések úgy kezdődnek, hogy megállapítják, hogy az ülés
határozatképes, majd elfogadják a napirendet. Ha a napirendek elfogadásakor
megfogalmazzák, hogy nem kerül tárgy alásra egy előterjesztés, akkor hogyan lehet olyan
javaslatot tenni, hogy majd máskor kerüljön a testület elé. Felkerül napirendre az előterjesztés
és utána bármilyen javaslatot tehet a testület. Ha nincs tárgyalás, akkor nincs javaslat sem. Azt
nem lehet megtenni, hogy egy előterjesztéssel kapcsolatban ne tegyenek javaslatot, még ha
olyat is, hogy a testület vegye le napirendről.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Az előterjesztést levették napirendről, képviselő úr meg is
indokolta, hogy miért. Az Ügyrendi Bizott ság teljes egyetértésben döntött. Egy olyan
bizottság munkáját kezdték el kétségbe vonni, akik jól végzik munkájukat, hozzáértő emberek
alkotják. Biztos abban, hogy jó döntést hoztak. Ennek ellenére Czita János képviselő úr a
véleményét akkor is elmondja. Nem is érti, hogy miért kell ezt a parttalan vitát folytatni.
Tisztességtelen így nekimenni egy bizottsági munkát végző csapatnak.

Dr. Konczer Erik: Az egyik kérdés, hogy az Ügyrendi Bizottságnak van -e joga előterjesztést
levenni napirendről. Az állattart ás problémája hozta felszínre ezt a gondot.

Dr. Kerekes Tibor: A napirendről is lehet vitát folytatni. Amikor a napirendről tárgyalnak,
akkor tehetnek javaslatot a napirendről való levételéről. Az előterjesztésről vitát folytattak és
azt javasolták, hogy az előterjesztést vegyék le napirendről és későbbi időpontban
szerepeltessék a munkatervben.

Czita János: Az előterjesztésben szerepel a bizottságok, részönkormányzatok tevékenysége. A
részönkormányzat több pontban fogalmazta meg rendelet -tervezeti javaslatát. A Rex
Állatvédő Egyesület problémáját ismertette, mely a rendelettől független. Az Ügyrendi
Bizottság szakmai munkáját elismeri és elvárja, hogy jogi kérdéseken túl, ha a második
fordulóban elé kerül egy rendelet -tervezet, akkor azt is szakemberek v éleményezték.

Dr. Konczer Erik: Az Ügyrendi Bizottság javasolta, hogy az előterjesztést a második félévben
tárgyalják. A következő testületi ülésen érdemben döntsenek az állattartási rendeletről.

Zatykó János: A polgármester napirendre tűzheti a következ ő ülésen az állattartási rendeletet.

Sárai János: A Szőnyi Részönkormányzat határozati javaslatát elfogadásra ajánlja.

Zatykó János: Ismerteti a határozati javaslatot, mely szerint a Képviselő testülete a 2010. évi
Költségvetésben biztosított Szőnyi Rész önkormányzat keret terhére 200 E Ft -ot  átcsoportosít
a Szőnyi Bozsik Általános Iskola működési célú  támogatására. (Őszi sportnap, novemberi
egészségnap, karácsonyi játszóház szervezése.)
Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 11 igen szavazattal elfogadja.



24

116/D//2010.(V. 20.  számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő testülete a 2010. évi Költségvetésben biztosított Szőnyi
Részönkormányzat keret terhére 200 E  Ft-ot  átcsoportosít a Szőnyi Bozsik Általános
Iskola működési célú  támogatására. (Őszi sportnap, novemberi egészségnap, karácsonyi
játszóház szervezésére.)

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Sárai János részönkormányzat eln öke
   Császár Irén osztályvezető

Dr. Mészáros Gyula: Az Oktatási Bizottság a nyári napközi szervezésével kapcsolatos
tájékoztatót tudomásul vette. A Petőfi Iskola igazgatója szerint felmerült az az igény, hogy a
nem szociálisan rászorultak, teljes kö ltségtérítéssel igénybe vehetik a nyári napközit. Állítólag
ilyen jellegű igény van.
Az alapítványi támogatásokról született határozati javaslat, mely szerint a Gazdasági Hivatal
költségvetéséből 500 E Ft -ot elvonnak és alapítványi támogatásra használnak f el. A Bozsik
Iskola 100 E Ft, a Feszty Iskola 200 E Ft, a Petőfi Iskola 100 E Ft, a Jókai Mór Gimnázium
100 E Ft támogatást kap.

Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő -testület a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 11 igen szavazattal elfogadja.

Hornig Rudolfné: 2008-2009. években a Komárom -Esztergom Megyei Regionális
Városfejlesztési Alapítvánnyal kötött szerződés alapján elkészítettek egy beszámolót, mely
szerint 2009. év végéig a helyi kis - és középvállalkozók 77 pá lyázatát bírálták el, 126 fő
képzésére tudtak támogatást nyújtani. 60 % -ban nyelvi, 25 %-ban kereskedelmi és egyéb
speciális szakmai képesítések megszerzésére irányult a továbbképzés. Ebben az évben is
rendelkezésre áll 5 M Ft. Amennyiben szükséges, a  vállalkozók vegyék igénybe ezt a
lehetőséget.
Megköszöni a képviselőknek a pályázati beszámolóval kapcsolatos szavazati arányával
létrejött eredményt. Kéri, hogy a belső ellenőr és jegyző úr segítségét abban, hogy minden
projektről készüljön bemutató táblázat arról, hogy az önkormányzati dolgozók milyen szinten
részesülnek a projekt menedzseri díjakból.

Dr. Szöllősy Ferenc: Remélhetőleg az országgyűlési választások eredményéről szóló
tájékoztatót a képviselők részletesne k, mindenre kiterjedőnek találtá k. A beszámoló utolsó
mondataira hívja fel a figyelmet: a választókerületben egyéni győztes Dr. Völner Pál
országgyűlési képviselő mellett Dr. Molnár Attila, önkormányzati képvisel ő, az Ügyrendi
Bizottság elnöke, a FIDESZ-KDNP listájáról ugyancsak bejutott az Orsz ággyűlésbe.
Képviselő úrnak gratulál és kéri, hogy odaadással, szorgalommal, felkészültséggel lássa el
választókerülete polgárai ügyeit és képviseletét, hogy az a város fejlődésében, a
választókerületben élő emberek boldogulásában, életszínvonala emelkedés ében
megmutatkozzék.
Az országgyűlés megalakulásával Zatykó János polgármester úr országgyűlési mandátuma
jogi értelemben is megszűnt. A választópolgárok 16 éven át tartó, folyamatos képviselete
rendkívül felemelő érzés lehet, tiszteletre és elismerésre m éltó. Polgármester úr ezt a küldetést
képviselői esküjéhez híven, becsülettel teljesítette, ezért a Polgármesteri Hivatal,  a csatlakozó
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képviselők, az Országgyűlési Választókerület Választási Irodája, az Országgyűlési Választási
Bizottság és a választókerü let minden települése polgármestere nevében a 16 éves képviselői
munkát megköszöni. Az országgyűlési munka hatékonyságát nem a hozzászólások száma,
hanem a választópolgárok odaadó, lelkiismeretes képviselete és azok a pályázati
pénzeszközök döntik el, melyek az adott településre az illető országgyűlési képviselő
lobbizásával, segítségével, munkájával érkeztek. Polgármester úr országgyűlési képviselői
munkájával soha nem tündökölni, hanem használni akart.

Zatykó János: Sokszor fogalmazott úgy, hogy ilyen ho sszú közéleti munka után nem lehet
meglepetést szerezni, de rájött, hogy lehet. Megköszöni a jókívánságokat. Meggyőződése,
hogy az országos politikában nehéz embernek és szerénytelennek maradni. Úgy hagyta abba
az országgyűlési képviselőséget, hogy meggyőz ődése szerint sikerült embernek maradni.
Kéri, szavazzon a képviselő-testület a napirend elfogadásáról.

- A Képviselő-testület a napirendet 12 igen szavazattal elfogadja.

116/E//2010.(V. 20.  számú Képviselő-testületi határozat:

1., A Képviselő-testület az Önkormányzati Intézmények Gazdasági Hivatala 2010.
évi Költségvetéséből 500 E/Ft -ot elvon, és  az összeget a intézmények alapítványai
támogatására használja fel az alábbiak szerint:

- Bozsik Általános Iskola 100 E/Ft
- Feszty Általános Iskola 200 E/Ft
- Petőfi Általános Iskola 100 E/Ft
- Jókai Mór Gimnázium 100 E/Ft

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester

  Dákai József intézményvezető
 Császár Irén osztályvezető

2., A Képviselő-testület elfogadja a lejárt határidejű határo zatok végrehajtásáról, a
két ülés közötti fontosabb eseményekről, tárgyalásokról, polgármesteri és egyéb
intézkedésekről, az önkormányzati beruházások állásáról, az önkormányzat likviditási
helyzetéről, valamint az önkormányzati bizottságok munkájáról, dön téseiről szóló
beszámolót.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

23. Napirendi pont: E g y e b e k.

a/ A Selye János Kórház, az Egészségügyi Alapellátási Szolgálat, a Komárom
Város Gondozási Központja, az Önkormányzati Intézmény ek Gazdasági
Hivatala, a Komárom és Környéke Családsegítő Szolgálata és Komárom Város
Polgármesteri Hivatal alapító okiratainak módosítása

Előadó Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./
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Zatykó János: Egységes szerkezetű alapító okiratokkal kell rendelkeznie az intézményeknek.
Az Egészségügyi és Szociális Bizottság az előterjesztést támogatja, az Ügyrendi Bizottság
tárgyalásra alkalmasnak tartja.
Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 12 igen szavazattal elfogadja.

117/2010.(V. 20. számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő-testülete az alábbiak szerint módosítja Selye J. Kórház, az
Egészségügyi Alapellátási Szolgálat, a Gondozási Központ, az Önkormányzati Intézmények
Gazdasági Hivatala, a Komárom és Környéke Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálata és a
Jókai M. Gimnázium alapító okiratát, valamint kiadja a mellékelt módosító iratokat, illetve az
egységes szerkezetű alapító okirato kat.

1.) A Selye J. Kórház 4736-4/2009. számú alapító okirata az alábbiak szerint módosul:

Törölve:
6/a.) pont:  2009. december 31 -ig alkalmazott szakfeladatok:

                   szakágazati besorolás: 861000 fekvőbeteg -ellátás
- 552411 munkahelyi vendéglátás
- 551425 egyéb szálláshely szolgáltatás
- 751757 önkormányzati intézmények ellátó, kisegítő szolgálatai
- 851121 aktív kórházi fekvőbeteg ellátás
- 851143 krónikus fekvőbeteg ellátás
- 851275 járóbetegek szakorvosi ellátása és gondozása
      kiegészítő tevékenysége:   552411 munkahelyi étkeztetés

         551425 egyéb m.n.s. szálláshely szolgáltatás
kisegítő tevékenysége:    nincs
vállalkozói tevékenysége: az intézmény vállalkozói tevékenységet nem

                 folytathat

Új bejegyzés:

6.) pont:  2010. 01.01-től alkalmazott szakfeladatok:

Kiegészítő tevékenysége:
562919 Egyéb étkeztetés
562920 Egyéb vendéglátás

2.) Komárom Város Egészségügyi Alapellátási Szolgálata 323 -2/2010. számú alapító
okirata az alábbiak szerint módosul:

Törölve:
6/a.) pont:  2009. december 31 -ig alkalmazott szakfeladatok:
                 szakágazati besorolás: 862100 Általános járóbeteg -ellátás

   alaptevékenysége:
- 851219 háziorvosi szolgálat
- 851967 egészségügyi ellátás egyéb feladatai (ügyeleti ellátás)
- 851286 fogászati alapellátás,
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- 851297 védőnői szolgálat,
- 751757 önkormányzati intézmények ellátó, kisegítő szolgálata
- 751922 önkormányzatok, valamint többcélú kistérségi társulások elszámolásai

kiegészítő tevékenysége: nincs
kisegítő tevékenysége:     nincs
vállalkozói tevékenysége: az intézmény vállalkozói tevékenységet nem

                                                                   folytathat.
tagozat megnevezése: (nevelési -oktatási  intézmény esetében)
évfolyamok száma : (iskola esetén)
művészeti ágak, azon belül tanszakok megnevezése: ( alapfokú

                        művészetoktatási  esetén)

Új bejegyzés: 2.) pont telephelyei kiegészül:
Ifjúság egészségügyi rendelő – 2900 Komárom, Klapka Gy. út 56.

Az ÁNTSZ vizsgálatot végzett a  Kultsár I. Szakközépiskolában és jelezték a hivatal felé,
hogy az ott működő orvosi szoba nem szerepel az ÁNTSZ nyilvántartásba n. Így a hivatal
kérelmezte a nyilvántartásba vételt. Ezt követően az ÁNTSZ újabb vizsgálatot végzett és
megállapították, hogy az orvosi szoba orvosi rendelőként  is bejegyezhető. Mivel védőoltás
csak orvosi rendelőben adható, az ifjúsági orvos kérte, hogy a bejegyzés orvosi rendelőként
történjen. Ez úgy kivitelezhető, ha a rendelő az Egészségügyi Alapellátási Szolgálata
telephelyeként működik. A működési engedély kiadásához pedig szükséges az intézmény
alapító okiratának fenti módosítása

3.) Komárom Város Gondozási Központja 324 -2/2010. számú alapító okirata az
alábbiak szerint módosul:

Törölve:
6/a.) pont:  2009. december 31 -ig alkalmazott szakfeladatok:

        szakágazati besorolás: 889900 m.n.s. egyéb szociális ellátás bentlakás nélkül
- 552411 Munkahelyi vendéglátás
- 853181 Átmeneti elhelyezést biztosító ellátások
- 853192 egyéb szociális ellátás szállásnyújtással
- 853233 házi segítségnyújtás
- 853255 szociális étkeztetés
-  853266 nappali szociális ellátás

kiegészítő tevékenysége: nincs
kisegítő tevékenysége:     nincs
vállalkozói tevékenysége: az intézmény vállalkozói tevékenységet nem

                                                                   folytathat.
                                művészeti ágak, azon belül tanszakok megnevezése: ( alapfokú

                művészetoktatás esetén)

Törölve: a 12.) pontban – a feladatellátást szolgáló vagyon -:
               2900 Komárom, Gyár u. 26 -30.

Új bejegyzés: a 12.) pontban – a feladatellátást szolgáló vagyon – a Hajléktalanok Átmeneti
            Szállása és Éjjeli Menedékhelye házszáma módosul:

                         2900 Komárom, Gyár u. 30/A.
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4.) Az Önkormányzati Intézmények Gazdasági Hivatala 2286 -4/2009. számú alapító
okirata az alábbiak szerint módosul:

Törölve:
6/a.) pont:  2009. december 31-ig alkalmazott szakfeladatok:

szakágazati besorolás: 841115 önk. és többc. kist. társ. ellátó,  kisegítő szolgálatai
- 552312 óvodai intézményi étkeztetés
- 552411 munkahelyi vendéglátás
-     751757önk. és többc. kist. társ. ell átó,  kisegítő szolgálatai

kiegészítő tevékenysége: nincs
kisegítő tevékenysége:     nincs
vállalkozói tevékenysége: az intézmény vállalkozói tevékenységet nem

                                                                   folytathat.
tagozat megnevezése: (nevelési-oktatási  intézmény esetében)
évfolyamok száma: (iskola esetén)
művészeti ágak, azon belül tanszakok megnevezése: ( alapfokú

                        művészetoktatási esetén)

Új bejegyzés: ( a Dózsa Gy. Ált. Iskola házszámának jav ítása)
9.) pont:  Dózsa Gy. Általános Iskola (2903 Komárom, Koppány vezér út 77 -79.)

5.) A Komárom és Környéke Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálata 8434 -3/2009.
számú alapító okirata az alábbiak szerint módosul:

Törölve:
6/a.) pont:  2009. december 31-ig alkalmazott szakfeladatok:

szakágazati besorolás: 889900 M.n.s. egyéb szociális ellátás bentlakás nélkül

- 853181 átmeneti elhelyezést biztosító ellátások (helyettes szülői hálózat
működtetése Komárom Város és Mocsa Község vonatkozásában; a hely ettes szülői
hálózat tagjai számára tanácsadás Komárom Város és Mocsa Község
vonatkozásában)

- 853244 családsegítés (a mikrotársulás vonatkozásában)
- 853288 egyéb szociális és gyermekjóléti szolgáltatás (a mikrotársulás

vonatkozásában)
kiegészítő tevékenysége: nincs
kisegítő tevékenysége:     nincs
vállalkozói tevékenysége: az intézmény vállalkozói tevékenységet nem

                                                                   folytathat.
                       művészeti ágak, azon belül tanszakok me gnevezése: ( alapfokú
                                 művészetoktatás esetén)

Új bejegyzés: 6.) pontban az alábbi alaptevékenysége az egész mikrotársulásra kiterjed:

- 979017 helyettes szülőnél elhelyezettek ellátása ( a mikrotársulás
       vonatkozásában)
Az önálló helyettes szülőnél elhelyezhető gyermekek száma: 1 fő

6.) A Komárom Város Képviselő -testülete Polgármesteri Hivatala 8428 -3/2009. számú
alapító okirata az alábbiak szerint módosul:
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Törölve:
6/a.) pont:  2009. december 31 -ig alkalmazott szakfeladatok:
szakágazati besorolás: 841105 Helyi önkormányzatok, valamint többcélú kistérségi
társulások igazgatási tevékenysége

014034 kisegítő mezőgazdasági szolgáltatás
452025 helyi közutak, hidak, alagutak létesítése és felújítása
454018 épületfenntartás és korszerűsítés
551414 üdültetés
631211 közutak, hidak, alagutak üzemeltetése, fenntartása
633215 utazásszervezés, idegenvezetés
642024 városi –és kábeltelevíziós rendszerek működtetése
701015 saját vagy bérelt ingatlan hasznosítása
751153 önkormányzatok és többcélú kistérségi társulások igazgatási tevékenysége
751164 települési és területi kisebbségi önkormányzatok igazgatási tevékenysége
(Helyi Ukrán Kisebbségi Önkormányzat, Német Kisebbségi Önkormányzat, Cigány
Kisebbségi Önkormányzat)
751175 országgyűlési képviselő választással kapcsolatos feladatok végrehajtása
751186 önkormányzati képviselő választással kapcsolatos feladatok végrehajtása
751670 polgári védelmi tevékenység
751834 vízkárelhárítás
751845 város-és községgazdálkodási szolgá ltatás
751856 települési vízellátás és vízminőség védelem
751867 köztemető fenntartása
751878 közvilágítási feladatok
751922 önkormányzatok, valamint többcélú kistérségi társulások elszámolásai
751958 a költségvetési szervek által végzett egyéb kiegészí tő, kisegítő tevékenység
751966 önkormányzatok és többcélú kistérségi társulások feladatra nem

                         tervezhető elszámolása
801115 óvodai nevelés
801214 általános iskolai nappali rendszerű nevelés, oktatás
801313 alapfokú művészet oktatás
802144 nappali rendszerű gimnáziumi nevelés, oktatás
805212 pedagógiai szakszolgálat
851121 aktív fekvőbeteg ellátás
851219 háziorvosi szolgálat
851275 járóbeteg szakorvosi ellátás
851286 fogorvosi ellátás
851297 védőnői szolgálat
851967 egészségügyi ellátás egyéb feladatai
852018 állategészségügyi tevékenység
853170 ápoló-gondozó otthoni és rehabilitációs intézményi ellátás
853192 egyéb szociális ellátás szállásnyújtással
853211 bölcsődei ellátás
853244 családsegítés
853266 nappali szociális ellátás
853311 rendszeres szociális pénzbeli ellátások
853344 eseti pénzbeli szociális ellátások
853355 eseti pénzbeli gyermekvédelmi ellátások
901116 szennyvíz elvezetés és kezelés
902113 települési hulladékok kezelése, köztisztasági tevékenység
921815 művelődési központok, házak tevékenysége
923127 közművelődési, könyvtári tevékenység
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923215 múzeumi tevékenység
924014 sportintézmények, sportlétesítmények működtetése
930910 fürdő– és strandszolgáltatás

kiegészítő tevékenysége:    nincs
kisegítő tevékenysége:        nincs
vállalkozói tevékenysége:   nincs
nemzeti, etnikai, kisebbségi és más feladatai: nincs
tagozat megnevezése: (nevelési -oktatási  intézmény esetében)
évfolyamok száma : (iskola eset én)
művészeti ágak, azon belül tanszakok megnevezése: ( alapfokú

                         művészetoktatási esetén)

Új bejegyzés: a 2010. január 1-jétől alkalmazott szakfeladatok kiegészülnek az alábbiakkal:

- 370000 Szennyvíz gyűjtése, tisztítása, elh elyezése
- 390001 Talaj és talajvíz szennyeződésmentesítése
- 422200  Elektromos, híradás -technikai célú közmű építése
- 611020 Vezetékes műsorelosztás, városi és kábeltelevíziós rendszerek üzemeltetése
- 682002 Nem lakóingatlan bérbeadása, üzemeltetése
- 841191 Nemzeti ünnepek programjai
- 841907 Önkormányzatok elszámolásai a költségvetési szerveikkel
- 841908 Fejezeti és általános tartalékok elszámolása
- 842531 A polgári védelem ágazati feladatai
- 852000 Alapfokú oktatás intézményeinek, programjainak ko mplex támogatása
- 854234 Szociális ösztöndíjak
- 880000 Bentlakás nélküli szociális ellátások komplex támogatása
- 890603 Szakszervezeti tevékenység támogatása
- 900113 Kőszínházak tevékenysége
- 910201 Múzeumi gyűjteményi tevékenység
- 910301 Történelmi hely, építmény, egyéb látványosság működtetése
- 910502 Közművelődési intézmények, közösségi színterek működtetése

A fenti módosítások 2010. június 1 -jén lépnek hatályba.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

b/ Havi programajánló megjelentetése

Előadó Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok Bizottsága a határozati
javaslatot elfogadásra ajánlja. Az előterjesztés sz erint Észak- és Dél-Komárom öt hónapon
keresztül, havi 2.000 példányban adja ki a havi programajánlót, magyar, német, angol
nyelven. Az árajánlat alapján további 300 E Ft -ot kell még biztosítani a bizottság pénzügyi
keretéből.
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Kérdés, felvetés nincs, kéri,  szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 11 igen, 1 tartózkodás szavazattal elfogadja.

118/2010.(V. 20. számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület további bruttó 300.000 forintot biztosít a Ha vi programajánló
megjelenéséhez az Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok Bizottsága 2010. évi
költségvetésben biztosított  kerete terhére.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester
               Nagy Zoltán bizottsági elnök

   Dr. Halász Károly osztályvezető

c/ Oktatási intézmények – az országhatáron túli magyar történelmi
emlékhelyeket felkereső iskolai kirándulások költségeihez való hozzájárulás
iránti – kérelme.

Előadó Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Bizottsági javaslatra 1.379 E FT kerül felosztásra.

Dr. Mészáros Gyula: Az Oktatási, Gyermek és Ifjúságvédelmi Bizottság a legjobb tudása
szerint igyekezett elosztani a költségvetési kerete t. A bizottság ülésén is felmerült, hogy a 3.
osztályos tanulók miért vehetnek részt ilyen rendezvényen, hiszen náluk még nincs történelem
óra, nem biztos, hogy ez a kirándulás számukra olyan élményt nyújtana, mint a nagyobb
gyerekek számára. Az Oktatási, Gyermek és Ifjúságvédelmi Bizottság elvi állásfoglalást
hozott, hogy a kiírást legközelebb pontosítja és csak a felső tagozatosok részére biztosítja ezt
a lehetőséget.

Győri István: Az alsó tagozatosok külföldi utaztatását mellőzni kellene, inkább a
elsőtagozatosokat kellene ilyen kirándulásra vinni. Ez a támogatási forma azért indult, hogy a
rászoruló diákok is részt vehessenek ilyen utakon. Nem biztos, hogy annyira rossz a gazdasági
helyzet, hogy a tanárok, szülők utaztatását is támogassák a diákok terhé re. Összegszerűen
nem magas a támogatási arány, csak az elvekre hívta fel a figyelmet.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Ne zárják ki az alsós gyerekek támogatását sem, mert pl. a Feszty
Iskola diákjai a testvér iskolát látogatják meg a felvidéken. Nem örülne, ha  a kisebbeket
kizárnák ebből a lehetőségből, hadd tanuljanak, tapasztaljanak ők is, hogy a Duna másik
oldalán is tanulnak magyarul a diákok.

Dr. Mészáros Gyula: A kiadott pályázati űrlap tartalmazza, hogy kik a szociálisan rászorultak.
Tapasztalatai szerint differenciáltan osztják fel a pénzt, 40 % -os önrészről van szó. Jelen
esetben kisebb, 20 E Ft-os támogatásról van szó, melyet a bizottság támogatásra érdemesnek
tartott.
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Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő -testület a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 12 igen szavazattal elfogadja.

119/2010.(V. 20. számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület az oktatási intézmények kérelmei alapján, az országhatáron túli magyar
történelmi emlékhelyeket felkeres ő iskolai kirándulások költségeihez – saját fenntartású
intézményeiket illetően költségvetési keretük módosításával -  az alábbiak szerint járul hozzá:

Intézmény/közösség A támogatás összege
E/Ft

Bozsik 6.a oszt. 160
Bozsik 7.a oszt. 160
Feszty 3. a 20
Feszty Történelem szakkör. 60
Jókai Gimn. 12. c oszt. 200
Móra 5-12. oszt. 90
Alapy G. Szakk. 100
Kultsár - diákok, tanárok, szülők 150
Kultsár - 40-50 tanuló 200
Széchenyi Szakk. 12. b oszt. 120
Széchenyi Szakk. 12. a oszt. 119
Összesen: 1379

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Dr. Mészáros Gyula bizottsági elnök
   Császár Irén osztályvezető

               Dr. Halász Károly osztályvezető

d/ Oktatási intézmények – rendezvények kiadásaihoz való hozzáj árulás iránti –
kérelme.

Előadó Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az Oktatási, Gyermek és Ifjúságvédelmi Bizottság 3.321 E Ft felosztására tesz
javaslatot.
Kéri, szavazzanak a határozati javaslatró l.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 12 igen szavazattal elfogadja.

120/2010.(V. 20. számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület az oktatási intézmények rendezvényei megszervezéséhez, - saját
fenntartású intézményeiket illetőe n költségvetési keretük módosításával - lebonyolításához az
alábbiak szerint járul hozzá:
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Határidő: azonnal
Felelős:     Zatykó János polgármester

   Dr. Mészáros Gyula bizottság elnök
   Császár Irén osztályvezető
   Dr. Halász Károly osztályvezető

e/ Beszámoló az óvodai és általános iskolai beíratások eredményéről.

Előadó Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést megtárgyalta az Oktatási, Gyermek és Ifjúságvédelmi
Bizottság. A bizottság a beszámolót elfogadásra ajánlja. Az óvodákba 16 gyermekkel
kevesebbet irattak be. Általános iskolába 169 gyermek iratkozott be. Az előterjesztés utal arra,
hogy a monostori óvodánál az lenne a cél, hogy  az elvárt gyermeklétszámot tudják biztosítani,
hiszen ez feltétele a pályázatnak is. Ha nincs az óvodában 75 gyermek, akkor a 86 M Ft -ot
vissza kell fizetni. Az óvodavezető véleménye szerint mire az óvoda elkészül, a
gyermeklétszám eléri a szükséges számot. A Bozsik Iskolában két első osztályt indítanak. A
hatosztályos gimnáziumi osztályba 33 gyermeket vettek fel. Ebből a létszámból mennyi a
komáromi gyermek?

Intézmény Támogatás

Szivárvány Óvoda 65
Kistáltos Óvoda 65
Gesztenyés Óvoda 95
Napsugár Óvoda 67
Tóparti Óvoda 90
Színes Óvoda 95
        Tagóvoda 15
Csillag Óvoda 90
Óperenciás Waldorf Óvoda 10
Petőfi S. Ált. Isk. 360
Bozsik J. Ált. Isk. 260
Feszty Á. Ált. Isk. 385
Dózsa Gy. Ált. Isk. 100
Egressy B. Zeneiskola 260
Jókai M. Gimnázium 280
Szt. Imre Ált. Isk. 60
Móra F. Ált. Isk. 80
Alapy G. Szakisk. 260
Kultsár I. Szakközépisk. 260
Széchenyi I. Szakközépisk. 190
Testvérvárosok kézműves tábora 234
Összesen:  3321
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Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Egy család egyik gyermeke Komáromba  jár óvodába, a kisebbiket
Monostorra kellett volna vinni. Jegyző úr segítségét megköszöni abban, hogy a két gyermeket
nem kell a családnak két helyre vinnie. A család időközben Komáromba költözött.
A Bozsik Iskolába 24 gyermeket irattak be, így két osztá lyt kell indítani. Jelent ez plusz
költséget? Nagyon kevésnek tűnik itt a gyermeklétszám.

Zatykó János: 24 gyermek iratkozott be az iskolába. Van egy szakértői vélemény, mely
szerint egy gyermek kettőnek számít, tehát 29 valójában a gyermeklétszám. Egy os ztályba 26
gyereknél többet nem vehetnek fel, ezért indítanak két osztályt a törvényi előírásoknak
megfelelően. Véleménye szerint a két osztály indítását jóvá kell hagyni.

Dr. Mészáros Gyula: Idő közben 27 főre változott a beiratottak száma. A maximum
osztálylétszám 26 fő. Az lenne a szerencsés jelen helyzetben, ha két osztályt indíthatnának.
Szeptemberig még egy-két fővel növekedhet a létszám. Összességében az óvodák, iskolák
kihasználtsága megfelelő.
A bizottság első határozati javaslata arról szól, ho gy indulhat a Jókai Mór Gimnáziumban a
hatosztályos képzés. 38 tanuló jelentkezett, melyből 33 főt vettek fel.

Koppány Csaba: A Waldorf Óvoda gyermeklétszámáról kér tájékoztatást.

Zatykó János: A létszámmal kapcsolatosan nincs pontos adata.

Dr. Halász Károly: A Waldorf Óvodában jelentősen nem változott a helyzet, a létszám a
tavalyival megegyező.

Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő -testület a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 12 igen szavazattal elfogadja.

1212010.(V. 20. számú Képviselő-testületi határozat:

1., Komárom Város Képviselő -testülete tudomásul veszi a 2010 -2011. tanévre beíratott
óvodások, az általános iskolai első osztályosok és a Jókai M. Gimnázium 7. évfolyamára
felvett tanulók létszámadatait.

2., Komárom Város Képviselő -testülete a Dózsa György Általános Iskola részére 1, a
Szőnyi Bozsik József Általános Iskola részére 2, a Feszty Árpád Általános Iskola részére
4, a Petőfi Sándor Általános Iskola részére 2 első osztály indítását engedélyezi a  2010-
2011. tanévben.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Dr. Halász Károly osztályvezető
   Intézményvezetők
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f/ Egészségügyi Gépműszer alapítvány közhasznúsági jelentése

Előadó Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az alapítvány bevétele 18 M Ft volt, melynek nagy része az adó 1 % -ából
adódik. Vállalatok, magánszemélyek 11 M Ft -ot utaltak át az alapítványnak. A befolyt
bevételből eszközöket, műszereke t vásárolnak.
Kérdés, észrevétel nincs, kéri, szavazzon a Képviselő -testület a közhasznúsági jelentésről.

- A Képviselő-testület a közhasznúsági jelentést 12 igen szavazattal tudomásul veszi.

122/2010.(V. 20. számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő-testülete a Komáromi Egészségügyi Gép - Műszer
Alapítvány 2009. évi közhasznúsági jelentését tudomásul veszi.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Dr. Halász Károly osztályvezető

g/ Jókai Mór Gimnázium kérelme

Előadó Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Esti tagozatos gimnáziumi képzéshez a Jókai Mór Gimnáziumtól termet
szeretnének bérelni. Kéri, támogassa a Képviselő-testület a határozati javasla tot.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 11 igen, 1 tartózkodás szavazattal elfogadja.

123/2010.(V. 20. számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő-testülete hozzájárul, hogy a Budakalász (Erdőhát u. 84.) Balassi
Bálint Gimnázium tagintézménye a Jókai Mór Gimnázium épületében öt évre tantermeket
béreljen, s folytasson esti tagozatos gimnáziumi képzést.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Dr. Halász Károly osztályvezető
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h/ Komárom és Környéke Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálata kérelme

Előadó Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést az Egészségügyi és Szociális Bizottság tárgyalásra
alkalmasnak tartotta. Egyre több a problémás gyermek, sokrétűbbek, összetettebbek a
családban keletkező zavarok. A kérelem alapján főállású pszichológust alkalmaznának, heti
40 órában. A Kistérségi Társulat a többlet norma terhére a költséget finanszírozza.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság ülésén Koppány Csaba
képviselő úr vetette fel, hogy a 129. és 130. számú napirendi pontot együtt tárgyalják, hiszen a
kettő összefügg. A kistérségi normatívák terhére létrehozható egy pszichológusi ál lás, mely
költségvetési terhet nem ró a városra. Elképzelhető, hogy ez a pszichológus az iskolák
részéről érkező igényeket is ki tudja elégíteni.  Az iskolák igényeit fel kellene mérni.
Foglalkozásából adódóan adatot tud szolgáltatni a középiskolákra vonatk ozóan. Havonta 1-2,
maximum 3 gyermekkel kell foglalkozni.  Javasolja, hogy a 129. számú előterjesztést
egészítsék ki azzal, hogy a pszichológus mérje fel az iskolák igényeit is, és a Képviselő -
testület a második félévben foglalkozzon ezzel a problémával. K onkrét adatokkal is
szolgálhatnak.

Zatykó János: Az elhangzottak alapján a kérelem támogatható, de készüljön egy felmérés és a
középiskolákkal kapcsolatos felmérést a júniusi testületi ülésre terjesszék elő.

Koppány Csaba: A Családsegítő Szolgálat szer int a pszichológus az iskolákban, óvodákban
jelentkező pszichés problémák kezelé sét hatékonyan segíti. A bizott sági ülésen is kiderült,
hogy ez nem egészen így van, mivel kistérségi pénzből oldják meg az alkalmazását,
munkaköri feladatává nem lehetne tenni  azt, hogy a komáromi iskolákban, középiskolákban
végezze ezt a feladatot. Megítélése szerint mindkettőre szükség lenne, mert egyik a kistérség
és a Családsegítő Szolgálat problémáját oldaná meg, ezen kívül vannak még az óvodák,
iskolák a városban, ahol va lóban elkelne egy pszichológus.  Most lenne itt az alkalom arra,
hogy a másik javaslatot is megvalósítsák és legyen iskolapszichológus. Javaslata, mellyel az
általános iskola tanárai is egyetértettek, hogy szükség van az iskolákban, középiskolákban fő
állású pszichológusra.

Zatykó János: Véleménye szerint a két napirendet mégis külön -külön kellett volna tárgyalni.

Dr. Halász Károly: A képzettségi feltételek is eltérőek, ezért sem lehetne összemosni a két
kérdést. Iskolapszichológus csak pedagógus szakpszi chológus lehet, ezért nem lehet a két
dolgot együtt kezelni.

Dr. Mészáros Gyula: Javasolja a Családsegítő Szolgálat vezetője véleményét kikérni, hogy ez
a két dolog mennyire fedi egymást. Mi a feladata a kistérségi pszichológusnak?

Császár Éva: A Családsegítő Szolgálat az iskolapszichológus feladatkörét nem tudná ellátni,
mivel az nem csak pszichológiai tanácsadásról szól, a feladata sokrétűbb. A Családsegítő
Szolgálat által kért pszichológus feladatköre más. Kistérségi pénzből valósítanák meg ezt a
munkakört, mely szociális és nem oktatási célt szolgálna. A javaslatba azért írta be, hogy
oktatási intézményeknek segítséget tudnak nyújtani, mert egy hónapban egyszer -kétszer egy-
egy iskolában kihelyezett ügyfélfogadást tartanának. Az iskoláknak igénye van ar ra, hogy
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pszichológus lássa el a problémával küszködő gyermeket, akkor segítenek, de ennél többet
nem tudnak felvállalni.

Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő -testület a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 12 igen szavazattal elfogadja.

124/2010.(V. 20. számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő – testülete hozzájárul ahhoz, hogy a Komárom és Környéke
Családsegítő és Gyermekjóléti szolgálata létszáma – pszichológus alkalmazásával - 1
fővel növekedjen, azaz 13 főről 14 főre, a kistérségi normatíva terhére.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes jegyző
   Dr. Halász Károly osztályvezető

i/ Iskolapszichológusi álláshely létreho zása.

Előadó Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az Oktatási, Gyermek és Ifjúságvédelmi Bizottság a határozati javaslatot
elfogadásra ajánlja. A Pénzügyi Bizottság javasolta, hogy igényfelmérés után  a júniusi ülésre
terjesszék be az előterjesztést.

Dr. Mészáros Gyula: a Pénzügyi Bizottság véleményét tiszteletben tartva nem zárkózik el az
elől, hogy legyen igényfelmérés az általános iskolákban. Gyakorló pedagógusként kicsit
megmosolyogtatónak tartja azt a véleményt, hogy havi 1-2 esetben van csak probléma, mert
nap mint nap találkoznak ilyen esetekkel. Iskolájukban a polgári szolgálatos
szakpszichológusnak minden nap volt feladata. A tanulók viselkedési zavarai jelentős
mértékben megnőttek és Komáromb an is egyre több a súlyos magatartási, pszichés zavarral
küzdő gyermek. A város iskoláiban is terjed a durva, agresszív, rasszista magatartás. A
gondok megoldása érdekében a pedagógusok is jelentős erőfeszítéseket tesznek, de eszközük,
lehetőségük kevés. Az a meggyőződésük alakult ki, hogy ezt a munkát szakember
iskolapszichológus segítheti, aki az intézményekben nap mint nap együtt dolgozik a
pedagógusokkal, ismeri a pedagógusokat, a diákokat, a családokat. Olyan pszichológusra
lenne szükség, aki minden na p az iskolában van. Örömmel fogadnák a tantestületek, ha egy
pszichológus egy héten egy napot az iskolában töltene. Ez csak úgy valósítható meg, hogy
városi önálló iskolapszichológusi státuszt hoznak létre, aki valamelyik intézmény
alkalmazásában utazó pszichológusként látná el feladatát.

Zatykó János: Elnök úr szavait úgy értelmezte, hogy a Pénzügyi Bizottság véleményét el tudja
fogadni. Javasolja, hogy az előterjesztés jobb előkészítéssel kerüljön vissza a Képviselő -
testület ülésére. Meg kell vizsgálni,  hogy a Gazdasági Hivatal költségvetéséből biztosítható -e
a szükséges pénzeszköz.



38

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Azt mondta, hogy havi egy-két eset kerül látókörükbe, melyet
pszichés vezetéssel, orvosi, védőnői munkával nem tudnak kezelni, úgy érzik, hogy tová bb
kellene lépni. Vannak gyermekpszichiátriai gondozók, bentlakásos gyerek pszichiátriai
lehetőségek. Vannak olyan gyerekek, akiket erre e helyre kell eljuttatni. Kéri, mérjék fel az
igényt, beszéljenek az iskolaorvosokkal, védőnőkkel. Az előterjesztést ez ért jelen pillanatban
nem kívánja támogatni.

Zatykó János: Javasolja, hogy jobb előkészítéssel a napirendi pont kerüljön vissza a júniusi
Képviselő-testületi ülésre. Kéri, szavazzanak a módosító javaslatról.

- A Képviselő-testület a javaslatot 11 igen, 1  tartózkodás szavazattal elfogadja.

125/2010.(V. 20. számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő -testülete az „utazó” iskolapszichológus álláshely
létrehozása tárgyában jelen testületi ülésen nem kíván döntést hozni. Felkéri a
Polgármesteri Hivatalt, hogy az Önkormányzati Intézmények Gazdasági Hivatalával
történt pénzügyi egyeztetést követően készítsen előterjesztést a júniusi testületi ülésre.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Dr. Halász Károly osztályvezető

j/ Helyi közösségi közlekedés támogatása – pályázat.

Előadók: Zatykó János polgármester
    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: A Műszaki, Kommunális, Környezetvédelmi é s Településfejlesztési Bizottság a
határozati javaslatot elfogadásra ajánlja. Az előterjesztés szerint pályázaton támogatás
nyerhető el a helyi közösségi közlekedés támogatásához. A pályázatban közölni kell azt az
összeget, amellyel az elmúlt évben támogat ták a helyi közlekedést bonyolító szolgáltatót. A
pályázat másik feltétele, hogy érvényes szerződéssel kell rendelkezni az adott szolgáltatóval.
Ezek a feltételek rendelkezésre állnak.

Hornig Rudolfné: Milyen összegű támogatásra lehet pályázni?

Zatykó János: Tudomása szerint 3-5 M Ft-ra lehet pályázni. Eddig minden évben nyert az
önkormányzat.

Hornig Rudolfné: A Vértes Volán Zrt. beszámolója mikor kerül a Képviselő -testület elé?
Olyan ígéretet kaptak, hogy a mérlegkészítés után beszámolnak arról, hogy a 32.147 E Ft-ot
mire költötték el.

Zatykó János: Az előterjesztés egy pályázatról szól. Alpolgármester asszony javaslatáról
tárgyalni kell, de nem ehhez a napirendhez tartozik.
Kérdése, a Képviselő-testület a napirendet támogatja?
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- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 10 igen, 2 nem szavazattal elfogadja.

126/2010.(V. 20. számú Képviselő-testületi határozat:

1. Komárom Város Képviselő -testülete Komárom Város helyi közösségi közlekedése
további működtetéséhez támogatási igénnyel él a Magyar Áll amkincstár Regionális
Igazgatóságán (Tatabánya) keresztül a szakminisztériumok felé.

2. Komárom Város Képviselő -testülete a helyi közlekedés működtetéséhez (folyamatos
üzemeltetéséhez és eszközfenntartási ráfordításaihoz) 2009. évben szolgáltatóként
32.147.000,- Ft összegű saját forrásból származó, vissza nem térítendő önkormányzati
támogatással járult hozzá.

3. Komárom Város Képviselő -testülete kinyilatkozza, hogy a helyi közlekedést 2010. év
január hó 01-től 2010. év december 31-ig folyamatosan fenntartja .

4. Komárom Város Önkormányzata pályázati eljárás nélkül a közszolgáltatással
közvetlenül megbízva kötötte meg a szolgáltatóval a közszolgáltatási szerződést, melyre a
2004. évi XXXIII. törvény 17.§ (5) bekezdés biztosított lehetőséget.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
               Szabados Edit műszaki ügyintéző

k/ A komáromi 2799 hrsz-ú ingatlan tulajdonviszonyának rendezése.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést megtárgyalta és a határozati javaslatot támogatta a Műszaki,
Kommunális, Környezetvédelmi és Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi  Bizottság. A
monostori városrészen található ingatlant eddig nem tudták hasznosítani, mivel azon egy 21
m2-es felépítmény volt. Amennyiben az MNV Zrt. a 21 m2 -es felépítményt ingyenesen
átadja, akkor a terület értékesíthető.
Kérdés, észrevétel nincs, kér i, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 12 igen szavazattal elfogadja.

127/2010.(V. 20. számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő-testülete ingyenesen át kívánja venni a MNV Zrt -től az
Önkormányzat tulajdonában lévő komáromi 2799 hrsz -ú ingatlanon található 21m 2

nagyságú felépítményt.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
   Szokolai Katalin vagyongazdálkodási r eferens
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l/ Városháza főlépcső helyreállítási munkái.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: A Műszaki, Kommunális, Környezetvédelmi és Település fejlesztési Bizottság
és a Pénzügyi Bizottság az előterjesztést támogatja azzal, hogy a Saxum Kft. végezze el a
munkát. Ezt a munkát az üzleti tervben is szerepeltesse a kft.

Nagy Zoltán: Kéri, hogy a hivatal vizsgálja meg, hogy ezt a feladatot garancia keretében
elvégezhetik-e.

Zatykó János: Nyolc éve újították fel a városházát.

Sárai János: A kórháztetőt is felújították, de 10 év után újra cserepeztetni kellett. A Petőfi
Iskolát is nem olyan régen újították fel, a csatorna miatt mégis áznak be a terme k. Ha a
csatorna megtelik, akkor kiömlik a falra. A cserép alá folyik a csa padék, azért áznak be a
termek. Nagyobb szakértelemmel kellene átmenni a beruházásokat, alaposabb utánajárással,
mert a város így csak fizet, a garancia lejár. Nem igaz, hogy egy te tő 8-10 év alatt
tönkremegy.

Zatykó János: Szakmai vitát a Petőfi Iskoláról és a Kórházról nem szeretne nyitni. Kéri,
szavazzon a Képviselő-testület a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 12 igen szavazattal elfogadja.

128/2010.(V. 20. számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő-testülete a városháza főlépcső helyreállítási munkáinak
fedezetét, 6 000 EFt-ot a 2010. évi költségvetés vis maior kerete terhére biztosítja. A
munkálatokat saját tulajdonú  városüzemeltetési gazdasági társasága végezze el a
SAXUM Kft. 2010. évi üzleti terve módosítása mellett.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Varga Zsolt osztályvezető

ly/ Koppánymonostori sportpálya öltöző épületén ek tetőtér beépítése.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./
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Zatykó János: A Műszaki, Kommunális, Környezetvédelmi és Településfejlesztési Bizottság
és a Pénzügyi Bizottság az előterjesztést elfogadásra ajánlja. Az elképzelés támogatható, de a
határozati javaslatot ki kell egészíteni azzal, hogy pénzátadásról nem lehet szó, hivatali
kontroll mellett lehet a munkát elvégezni, az ott dolgozó szakmunkások munkáját is igénybe
lehet venni.

Hornig Rudolfné: Építőipari kivitelezési munkáról van szó, ezért mindenféle ellenőrzésre is
sor fog kerülni. Olyan csapatot kell összeállítani, mely szabályosan tud működni. Az épületet
tavaly adták át, melyre a kivitelező garanciá t is vállalt. Hogyan érvényesítik a garanciát, ha
más hozzányúl a fűtésrendszerhez.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Szabadidejüket, munkájukat ajánlották fel a dolgozók. Ez
becsülendő dolog. A saját közösségi terüket szeretnék megteremteni, mert a tetőtér is
kihasználatlan.

Czita János: A sportegyesület többször bizonyította, hogy nem csak kérni szeret. Örülnek
annak, ha ez a lelkesedés mellé szakemberek állnak. Olyan ügyet támogatnak közösen,
melyben egy civil kezdeményezés kéri az önkormányzat partnerségét az  önkormányzati
vagyon fejlesztésére. A 4,6 M Ft anyagköltség mellé ekkora szakmunkára van szükség.
Komoly szakmunkákról, garanciális munkáról van szó. A szabályokat akkor is be kell tartani,
ha társadalmi munkát végeznek. A közösen létrehozott értéknek min den szabálynak meg kell
felelnie. Ha a hivatal szakmailag felügyeli a munkát, akkor eredményes lehet a közös munka.

Dr. Szöllősy Ferenc: Belső ellenőr asszony és alpolgármester asszony segítségével vizsgálták
meg ezt a helyzetet azért, hogy minden törvén yes legyen. Közérdekű kötelezettségvállalásról,
önkormányzati beruházásról van szó, mellyel az önkormányzat vagyona gyarapodik. Kérik a
Képviselő-testülettől, hogy olyan döntést hozzon, hogy 4,6 M Ft + ÁFA összeget biztosítanak
a koppánymonostori öltöző te tőtér beépítéséhez. Ehhez szükséges Czita János úr erkölcsi
felelősségvállalása is, mert a beruházást úgy tudják megvalósítani, ha vállalkozói szerződést
kötnek egy koppánymonostori vállalkozóval, aki ennyi pénzért elvégzi a munkát és számlát is
benyújt. Képviselő úrnak nyilatkoznia kell arról, hogy ez meg fog történni, a szerződés létre
fog jönni az önkormányzat és a vállalkozó között. A Műszaki Osztály a munka felügyeletét és
a műszaki ellenőrzést biztosítani fogja.

Zatykó János: Javasolja, hogy 4,6 M Ft-ot biztosítsanak, a Műszaki Osztály pedig koordinálja
a munkát. A hivatal vállalja fel a felelősséget és a beruházást akkor indítsa el, ha a törvényes
feltételek adottak.

Dr. Szöllősy Ferenc: Arra kért felelősségvállalást, hogy lesz olyan vállalkozó, ak ivel 4,6 M
Ft-os szerződéssel ezt a feladatot meg tudják oldani. Ezért a Műszaki Osztály nem tud
felelősséget vállalni.

Hamrák Zsófia: A határozati javaslatban 4,6 M Ft szerepel, de elhangzott az összeg ÁFÁ -val
is.

Dr. Szöllősy Ferenc: A számla nyilván csak ÁFÁ-s lehet.

Zatykó János: Bruttó összegként értette a 4,6 M Ft -ot.
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Czita János: Az erkölcsi támogatást a Részönkormányzat nyilván felvállalja, hogy a
vállalkozók milyen szerződést tudnak kötni, az az alapja annak, hogy ez a támogatási forma
létrejöjjön. Csak törvényes megoldásban lehetnek partnerek, még akkor is, ha egy jó
kezdeményezést igyekeznek támogatni. Erkölcsileg felvállalhatják a beruházást, mert a
kérelem nyilván azért került a Képviselő -testület elé, mert van olyan vállalkozó, aki a munká t
el tudja végezni. Amennyiben nem tudnak megfelelő, törvényes megoldást találni, akkor a
munkát nem tudják elvégezni.

Zatykó János: A határozati javaslatot javasolja kiegészíteni az alábbi szöveggel: „a Műszaki
Osztály koordinálása mellett.” Kéri, szavaz zanak a javaslatról.

- A Képviselő-testület a javaslatot 12 igen szavazattal elfogadja.

129/2010.(V. 20. számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő-testülete az önkormányzati beruházásban megépülő
koppánymonostori sportpálya öltöző tetőtér beépítéséhez bruttó 4 600 EFt -ot a 2010.
évi költségvetés tartalékkerete terhére biztosítja. A Képviselő -testület felkéri a
Polgármesteri Hivatalt a munkálatok műszaki koordinálására, valamint műszaki
ellenőri feladatok elvégzésére.  A Testület k öszönettel elfogadja a Koppánymonostori
Részönkormányzat, illetőleg a monostori vállalkozók beruházás megvalósításához
felajánlott, - Ptk. 593. §. szerinti közérdekű kötelezettségvállalását, melyet a
vállalkozói  szerződésbe rendel belefoglalni.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Varga Zsolt osztályvezető
                                       Czita János részönkormányzati elnök

m/ Bérlakások tervezése a Gyár utca 66. számú önkormányzati inga tlanra.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: A Műszaki, Kommunális, Környezetvédelmi és Településfejlesztési Bizottság
és a Pénzügyi Bizottság a határozati javaslatokat elfogadásra ajánlja.
Az előterjesztés szerint tervezés után megépíthető lesz 10 db lakás. A költségvetésben a
pénzügyi fedezet rendelkezésre áll.

Nagy Zoltán: Mekkora lakásokról van szó? A tervezési költséget kicsit magasnak tal álja.

Varga Zsolt: Egy lakás tervezési költsége 60 E Ft.

Horváth Gyula: A területen a 10 lakás elfér?

Varga Zsolt: A beépítési kötelezettséget figyelembe véve a 10 lakás megépíthető.
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Hamrák Zsófia: A költségvetésben tervezésre elkülönítettek pénzössze get. Kéri, hogy egy
tájékoztatást kapjanak a képviselők a költségvetés állásáról.

Zatykó János: A következő hétre a hivatal készítse  el, hogy a tervezésre elkülönített összegből
mennyit használtak fel eddig. A kimutatást a képviselő -testület tagjainak e-mailen meg kell
küldeni.
Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 12 igen szavazattal elfogadja.

130/2010.(V. 20. számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő-testülete a Gyár utca 66. szám alatti ingatlanon történő 10
lakásos bérlakás építése előkészítő tervezési munkáit jóváhagyja.
A tervezési munkára 2010. évi költségvetés 4. e. számú melléklete általános
magasépítési sora nyújt fedezetet.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Varga Zsolt osztályvezető

n/ Kispatak utca közvilágításának és szilárd burkolatú útjának kiépítése,
megvalósítása.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: A Műszaki, Kommunális, Környezetvédelmi és Településfejlesztési Bizottság
és a Pénzügyi Bizottság a határozati javaslat 1. pontját elfogadásra ajánlja. A határozat szerint
a munkához akkor foghatnak hozzá, ha a költség vetésben ilyen nagyságrendű plusz bevétel
keletkezik. Az út tervek rendelkezésre állnak és szükséges még az 5 M Ft -os összeget
feltételező közvilágítás kiépítése.
Kéri, szavazzon a Képviselő-testület arról, hogy a határozati javaslat 1. pontját elfogadja -e?

- A Képviselő-testület a határozati javaslat 1. pontját  12 igen szavazattal elfogadja.

131/2010.(V. 20. számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő-testülete a Kispatak utca közvilágításának és szilárd
burkolatú útjának kiépítéséve l bruttó 26,500 EFt értékben  egyetért, amennyiben a
2010. évi városi költségvetés többletbevételei a beruházás megindítását lehetővé teszi,

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Varga Zsolt osztályvezető
   Császár Irén osztályvezető
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o/ Rüdiger tavakkal kapcsolatos lakossági problémák és azok megoldása.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékel ve van./

Zatykó János: Költségvetési többletbevételre van szükség ahhoz, hogy ez a munka elindítható
legyen. A Műszaki, Kommunális, Környezetvédelmi és Településfejlesztési Bizottság és a
Pénzügyi Bizottság a határozati javaslat 1. pontját támogatja.
Kéri, szavazzanak a határozati javaslat 1. pontjáról.

- A Képviselő-testület a javaslatot 10 igen, 2 tartózkodás szavazattal elfogadja.

132/2010.(V. 20. számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő -testülete a Rüdiger tavakkal és a Korpás érrel
kapcsolatos munkák elvégzését szükségesnek ítéli, - de 2010.évi kivitelezését csak
akkor látja megvalósíthatónak, ha  Komárom város 2010. évi költségvetése
többletbevételei ezt az év folyamán lehetővé teszik.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester

   Varga Zsolt osztályvezető
   Császár Irén osztályvezető

p/ 217/2009. (X. 15.) számú, a Rüdiger tavak vízminőség javításáról szóló
Képviselő-testületi határozat teljesülése.

Előadó: Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: A határozati javaslatban az szerepelt, hogy a tó kezelését el kell indítani. A tó
kezelése megtörtént, lényegesen csökkent az iszap mennyisége.

Czita János: Több mint 130 mm csapadék hullott a környéken és az országban is kritikus a
helyzet. Elkészítették a város külterületeiről érkező árokrendszer tervét. A Képviselő -testület
sajnos erről nem tárgyalt. Legalább az elkészült tervet véleményezzék. Az EU nyilván kiír
egy pályázatot a városok elkerülő csatornarendszerének kiépítésére. Kéri, legyenek
előrelátóak, legalább az elészült terveket hozzák olyan állapotba, hogy egy pályázat azonnal
beadható legyen. A nagyherkályi -füzitői csatornarendszer jelenleg bejön a városba. Új
csatorna a város határában épülne meg, és összekötnék a füzitői csatornával.

Zatykó János: Bizottsági tárgyalás szükséges.
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Dr. Mészáros Gyula: Az előterjesztés feladatokat is felsorol, melyek között szerepel, hogy
kívánatos a vízgyűjtő terek puffertav ai, vízelvezető árkai rendszeres tisztántartása  az érintett
tulajdonosokkal közreműködve. Ez a gyakorlatban nem működik, mert az árkokat a lakók
betemetik, így a víz nem tud elfolyni. Kéri, hogy a hivatal legyen határozott. Nem rendkívüli
esemény, hogy esik az eső. Ha a közterületen van vízelvezető árok, azt ne lehessen betemetni.
A Horgász Egyesület munkáját megköszöni.

Varga Zsolt: Több megkeresés érkezett a szőny -füzitői csatorna Tó utcai szakaszával
kapcsolatban magánszemélyektől, képviselőktől. Jelen pillanatban a csatorna
magántulajdonban van. Amíg a tulajdoni viszonyokat nem rendezik, addig a hivatal nem tud
lépéseket tenni. Tisztító munkálatokat az áteresznél elvégeztek, viszont a további
munkálatokat magántulajdonos megtiltotta. Ennél többet a hiva tal nem tud tenni.

Hamrák Zsófia: Mi az elsőrendű értek? A közérdek vagy a magánérdek? Hiba, hogy a
Műszaki Osztály engedélyezte a telkek eladását. Az előterjesztések érdekesek, de semmi
jelentőségük nincs, mert nem a lényeget fogják meg. Nincs a tónak el folyása, a víz nem
mozdul, mert az árok el van zárva, az építményekkel blokkolt.

Sárai János: A szőny-füzitői csatornának 11 km hosszan 1 m a lejtése. Ebben a csatornában
nagyon lassan folyik el a víz. Ha nagyon sok eső esik, nem lehet elvárni, hogy a cs atorna
gyorsan elvezesse a vizet. 1999 -ben a nagy csapadék idején átalakították füzitőn a műtárgyat,
a vasút alatti átvezetésnél 70 cm -el megemelték a küszöböt. A medret kotorhatják, de a
küszöb a vizet visszatartja. Miért van gátőr, ha nem figyel oda arra , hogy a zsilipek nyitva
legyenek?

Czita János: Amint baj lesz, mindenkinek világos lesz, hogy a közérdek fontosabb. A végső
megoldás az lesz, hogy a várost elkerülő csatornarendszert megépítsék. Olyan beruházást kell
végezni, mely több száz évre megoldja  a város problémáját. Ennek most van itt az ideje.
Komárom rendelkezik már tervekkel. Ezt a tervet kell a Képviselő -testületnek véleményeznie,
hogy elsők között tudjanak majd pályázni. A belvíz, esőzés miatt nagyon sok város rossz
helyzetben van. Ha az érrendszer tisztítását nem végezték volna el, akkor a víz nagyobb kárt
okozott volna.

Dr. Mészáros Gyula: Az előző hónapban interpellált és segítséget kért, mert a Tó utcában állt
a víz. A hivatal válaszát a lakossággal ismertette, mely szerint „A folytonos ság nem
biztosítható, így nem köthető össze a Korpás érrel.” Ez válasz? Valamilyen megoldási
javaslatot várt volna. A Torma -köz felől is építési törmelékkel temették be az árkot. A
közterületen lévő árkokat nem szabad megengedni betemetni. Van erre hatóság i jogkör?

Dr. Szöllősy Ferenc: Igen, van.

Zatykó János: Ami megoldható, azt meg kell oldani.
A határozati javaslatról kér szavazást.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 12 igen szavazattal elfogadja.

133/2010.(V. 20. számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő-testülete a Rüdiger tavak vízminőség javításáról szóló
testületi határozatról szóló tájékoztatást tudomásul veszi. A Testület fontosnak ítéli
annak vizsgálatát, mennyiben valósítható meg – pályázati pénzeszközök
igénybevételével  egy várost megkerülő csatornarendszer kiépítése, melynek
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lehetséges  tervezéséhez 2010. II. félév során kér előterjesztést, szakmai javaslatot. A
Testület felhívja a Polgármesteri Hivatal figyelmét, hogy a közterületi árkok
betemetését akadályozza meg,  illetőleg  a szabálytalan engedély nélküli elzárások
ügyében hatósági úton járjon el.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
    Varga Zsolt osztályvezető
    Herold Ferenc városi főkertész

q/ ÁROP 2211 „Készségfejlesztés az önkormányzatoknál” című pályázati
lehetőség.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: A köztisztviselők továbbképzéséhez 95 % -os támogatást lehet elérni. A képzési
formák az előterjesztésben szerepelnek.
Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 12 igen szavazat tal elfogadja.

134/2010.(V. 20. számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Önkormányzata pályázatot nyújt be az ÁROP 2211.
„Készségfejlesztés az önkormányzatoknál” című pályázatra. A Képviselő -testület
az ehhez szükséges önerőt, 400.000, -Ft-ot a 2010. évi költségvetés pályázati alapja
terhére biztosítja.

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
   Dr. Szeidl Bernadett aljegyző

r/ Komárom-Szőny, Hősök tere 2. szám alatti épület felújításra kötelezése és a
felújításhoz támogatás nyújtása.

Előadók: Zatykó János polgármester
Sárai János részönkormányzat elnöke
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./
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Zatykó János: A Szőnyi Részönkormányzat tárgyalt a tulajdonosokkal. A Műszaki,
Kommunális, Környezetvédelmi és Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság a
határozati javaslatot elfogadásra ajánlja.
Az épület magántulajdonban van, a Részönkormányzat 500 E Ft -ot biztosít.

Sárai János: Az ott lakók folyamatosan fizetnek egy bizonyos összeget a Saxum Kft -nek, így
480 E Ft gyűlt össze, melyhez 500 E Ft -ot biztosítottak.

Zatykó János: Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról .

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 12 igen szavazattal elfogadja.

135/2010.(V. 20. számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő-testülete a településkép javítása érdekében az 1997.
évi LXXVII. törvény 29. §. (3) bekezdése a lapján önkormányzati hatósági
határozattal  elrendeli a Komárom -Szőny településrész központi részén fekvő
Hősök tere 2. szám alatti – Kállay Ödön emléktáblának is helyet adó - épület
helyrehozatali kötelezettségét, külső homlokzatának tatarozását. A kiv itelezési
költségekhez 500 EFt támogatást nyújt a Szőnyi Részönkormányzat 2010. évi
költségvetésben biztosított kerete terhére. A helyrehozatali munkákat 2010.
november 30-ig kell elvégezni

Határidő: azonnal
Felelős:   Zatykó János polgármester

   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
   Sárai János részönkormányzat elnöke
   Kertész-Molnár Erika az építéshatóság vezetője
   Varga Zsolt osztályvezető

s., Kérdések, bejelentések.

Sárai János: A Szőnyi Részönkormányzat éveken keres ztül kérte, hogy a belvízelvezető árkok
tisztítását kezdje meg a város. A munka megkezdődött, de a programot végig kellene vinni.
Ha a belvízelvezető rendszert betemetik, akkor a víz nem folyik el, csak szikkad. A Dózsa Gy.
utcai és Kossuth L. utcai kertek  érintkezésénél több tulajdonos betemette az árkot, a
hivatalnak intézkednie kellene a helyreállításról.
A Köztársaság úton lakók panaszos levelet írtak, melyben jelzik, hogy az újraaszfaltozott úton
a padka megsüllyedt, több kerékpáros baleset is volt már  itt. Kérik a padka felújítását.
A belvíz elöntötte a Zichy utcai bejárót, a lakók kérik, hogy megemelt, szilárd burkolatú út
készüljön.
A hivatal a Kossuth Lajos utca felújítását kérje újra a Közútkezelő Kht -tól, mivel lassan már
nem lehet közlekedni.
A Virág utcai játszótér mellet az út egy szakasza beszakadt. A kátyúzást elvégezték, de
hamarosan újra tönkremegy. Kéri, ez a szakasz kapjon egy új, erős aszfaltréteget.
Az Egressy Béni – Ady Endre utca egy szakasza vízelvezetési problémáját a hivatal
munkatársaival megvizsgálták. Régebben a területnek volt lefolyása, de egy épület alatt
betemették az árkot, így nincs lefolyása a víznek. A pincéket és a kerteket elönti a víz.
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Győri István: A Kelemen L. utcai csatornaszag ügyében kapott válasz szerint a fel merült
hibákat a kivitelezővel a garanciális bejárás keretében ősszel kijavíttatják. Olyan választ is
kapott, hogy Komáromban a víznyelők 89 % -a bűzelzáró nélküli.
Ez nem vigasztalja azokat, akik a bűzös csatorna mellett élnek. Valamilyen megoldást kell
találni, annak költségét is ki kell dolgozni, hogy dönteni tudjanak.
Tavasszal szóvá tette, hogy a városközpont szégyenfoltja a Duna Áruház parkolója és az
Igmándi út közötti átjáró. A hivatal az átjárót letakarította, de most újra rossz állapotban van
az átjáró. A plakátragasztók ellen hatósági úton kell fellépni. A falrész magántulajdonú, de
nyilván a tulajdonosok sem örülnek a jelenlegi állapotnak.
A József Attila utcai tömbházból panaszos levelet kapott. A levelet főjegyző úrnak
továbbította, aki ügyintézésre a Műszaki Osztálynak kiadta. A levélre választ még nem kapott.
Monostorról Komárom felé az Ipari Park -Zrínyi utca közötti területen lehetett közlekedni, de
ez a lehetőség megszűnt. A Nagyherkály felöli kijárat a volt TSZ magánútján vezet át. A
forgalom nem növekedett meg, a problémát az okozza, hogy az út kátyús. A felüljáró építése
miatti elkerülő útnál lévő zúzottköves út is járhatatlan. A beruházó az út időnkénti
zúzottköves feltöltését elvégezhetné.

Varga Zsolt: A József Attila úti lakók panas zával kapcsolatban azokat, melyeket gyors
megoldással lehetett orvosolni,  azonnal megrendelték és elvégezték. Kérelmezték parkoló
kialakítása lehetőségét, melyet jelenleg is vizsgálnak. A Tűzoltóságtól várnak választ arra
vonatkozóan, hogy a tűzivíztározó megszüntethető-e.
A panelprogramban résztvevő József Attila utcai ház lakói jelezték, hogy az északi
homlokzatot a sportpálya miatt veszélyeztetve látják. Jelenleg még kárt nem okoztak. A
sportpálya megtartásával a kerítés magasságot a déli oldalon két mét errel megemelik, így
szeretnék a ház oldalát megvédeni.
Pihenő övezet kialakítására nincs lehetőség, mert így a tehergépkocsik behajtását is meg
kellene tiltani. Több vállalkozás is található itt, melynek van teherautó forgalma.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: A Mártírok u. 99/B. szám alatti lakó k jelezték, hogy a térkő
megsüllyedt, az esőzések során a víz itt megállt.
A Batsányi-Koppányvezér út sarkán van egy beton lámpaoszlop, mely a kereszteződésbe
belóg, veszélyezteti a kikanyarodást.
Panelprogramnál a költségelosztás tekintetében van vita a lakók és a Lakásszövetkezet között.
A következő testületi ülésre a Lakásszövetkezettől tájékoztatást kér.
A Budai Nagy Antal utca közepén az úttest leszakadt, a lakók félnek, hogy baleset történik. A
szennyvízelvezető régebben meghibásodott már. A Vizák Kft. eszköze nem volt megfelelő,
ezért külsős céggel kötöttek szerződést a szivattyúzásra. Ha a szivattyúzás megtörténik, két
hét múlva tudják csak az utat helyreállítani. Remélhetőleg egy -két héten belül a gödör eltűnik.
A Gróf Zichy utcában a frissen épített házak között egy tó alakult ki, emelkedik a vízszint. A
lakók a belvízelvezetés megoldását kérik.
A Madách Imre utca végén telekkialakítások történtek. A lakók kérték, hogy az útszakaszt
zúzottkővel terítsék le.
A forgalomlassító szigetek épülnek a MOL lakótelep és Szőny körzetében. Kérik, hogy a
kerékpáros sávot is megfelelően jelöljék majd a biztonságos közlekedés érdekében.

Czita János: Megköszöni a hivatal munkáját, azt, hogy írásos formában reagált a felvetések re.
A Hold utca – Jászai Mari utcai részen van egy gondozatlan terület. Ha magánterületen van
olyan sövény, mely a kilátást akadályozza, akkor annak gondozására, nyírására a tulajdonost
fel kell szólítani.
A funkcióval rendelkező elkerülő utakat is gondozn i kell. A szőnyi városrészben található
Puskaporosi útra is vonatkozik ez.
A városban megkezdték a szúnyogírtást. A földi permetezést minden utcában elvégzik?
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Ciklámen utcában nagyobb eső esetén a csatornafedél megemelkedik és a szennyvíz az utcába
folyik. Vélhetőleg illegális csatornabekötés miatt van ez a probléma.
A Batsányi úti lakók jelezték, hogy a lépcsők építésénél a reklamációkra ügyeljenek és
figyeljenek arra, hogy szemét se maradjon ezen a területen.

Nagy Zoltán: A Dunán nem tapasztalták az esőzések árnyoldalát. 2010. második felében indul
a Dunai árvízvédelmi mű építése. Szőnyben a töltés magasság hiányos.
Az elkerülő út megépítésével jelentős forgalmat fognak elterelni a városból.
Nem a legszebb látvány a fürdő és a vasút közötti terület. Itt  is gondozni kellene a területet.
A Városmajor út elején lévő önkormányzati táblán a nap kifakította a térképet.
Balesetveszélyes villanyoszlop található a Beöthy Zs. utca – Sport utca sarkán. A
szerencsének köszönhető, hogy nem történt még baleset.

Zatykó János: Az elkerülő út építésének üteme nem megfelelő, ezért kérte a NIP Zrt -t, hogy
minél előbb tájékoztassák a lakosságot. A sajtótájékoztatón a lakosság kritikáját is
megfogalmazzák. A Zrt. az egyeztetést vállalta.
A védművel kapcsolatos pályázat nyer tes lett. A nyertes cég sajtótájékoztatóra kért helyiséget.
Pontos időpontokat közölnek a sajtótájékoztatón a beruházás első szakaszának befejezésével
kapcsolatban. Véleménye szerint építés ebben az évben nem képzelhető el.

Dr. Mészáros Gyula: A Tó utca csapadékvíz elvezetéséről, a probléma megoldásáról írásos
választ kér. A lakókat is meg kellene nyugtatni. A Babits u. – Maros utca sarkán ember
magasságú gaz van. A tulajdonos nem lakik Komáromban. Mindenképpen szükséges lenne a
fűnyírás.
A Madách I. u. – Torma-köz sarkán van egy elhagyott telek. Volt itt egy vályogház, mely
összeomlott. A tulajdonost szólítsák fel, hogy  a környezetét tegye rendbe.
A Báthory utca járdája ügyét többször jelezte már. A Báthory utca 34. szám alatti házaknál
még mindig nincs csatorna.
Pozitívum, hogy szép járdák épülnek a városközpontban. Nem lenne feltétlenül szükséges
mindenhol díszburkolatos járda kiépítése.
A Mártírok útján készül a járda, a kerékpárút is díszburkolatos. Aszfalttal olcsóbb, jobb lett
volna.
A Madách I. utca 55. szám előtt a csatornafedél lesüllyedt.
A Lengyár telepi önkormányzati tulajdonú lakások beáznak. A problémát a Saxum Kft -nek is
jelezte.
Jó dolog, hogy olyan fákat ültetnek el, melyek földlabdásak. Szükség van 10-20 E Ft-os, nagy
fák beültetése a mellékutcákban?
A Maros utca kátyúzása semmit nem fog segíteni, végleges megoldásra lenne szükség.

Zatykó János: Mindig olyan megfogalmazást hall a képviselők részéről, hogy a hivatal lassú.
Rengeteg jogos észrevétel hangzott el, melyekkel természetesen egy etérthetnek, viszont a
hivatal kritizálását rossz néven veszi, mert a költségvetést a Képviselő -testület készítette. A
hivatal csak azokat a munkákat tudja elvégezni, melyekre a költségvetésben fedezetet
biztosítanak. Ha a költségvetésben nincs költségveté si hely a jogos igények kielégítésére,
akkor ezeket a feladatokat nehéz elvégezni. Olyan feladatokat vessenek fel, melyre a költség
is rendelkezésre áll.  Még nagyobb gonddal, odafigyeléssel kell a költségvetést összeállítani.

Horváth Gyula: Elvárja a hivataltól, hogy a felvetésekre megfelelő tájékoztatót adjanak, mivel
több olyan kérdés is szerepel a neve alatt, melyet nem abban a formában tett fel.
A Laktanya-közben található kátyúkat a hivatal munkatársával megnézték.
A Laktanya-közben 10 napig van közvilágítás, majd 10 napig nincs.
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A Honfoglalás 18. szám esetében javasolta, hogy ha 5 cm -el alacsonyabban lenne a járda,
akkor a víz elfolyna. A járdát két évvel ezelőtt adták át.
A Szent L. utca 8. szám előtt van egy akna, mely le van szakadva. A vízóraakn a a
tulajdonosé, a cseréjéről neki kellene gondoskodni.
Korona utca 5. szám előtt a padka és a kerítés között zúzalék, murva terítését kérte. A válasz
az volt, hogy a területen lomtalanításból otthagyott szemét található. A kérdés és a válasz
nincs összhangban.
Főjegyző úrral a Laktanya-köz 28. szám alatt megtekintették a vízelvezető árkokat. Kaotikus
állapotok vannak itt, a vízelvezető árkot betemették, hatalmas víz van a területen.
A Frigyes tér járdája 15 m-es szakasza felújítását két éve kéri.
A járdák a játszótereken beton szegéllyel vannak körülvéve. Csoda, hogy baleset még nem
történt.
A Zrínyi utca 29-31. között a hivatalnak a tulajdonosokat minden alkalommal fel kell
szólítania a fűnyírásra.

Hamrák Zsófia: Büszke arra, hogy a képviselők a négy év alatt aktívak voltak, ha problémát
láttak, azt jelezték a hivatalnak.
Az alábbi felvetéseire nem kapott választ:
A Madách Imre utcában, a Tó csárdánál van egy balesetveszélyes aknafedél, melyet cserélni
kellene.
A villanyoszlopokon az elektromos vezeték  fedőajtaja hiányzik. Eső esetén balesetveszélyes.
Az E.ON Zrt-vel kell a feladatot elvégeztetni.
Kéri, hogy a lakosság a város beruházásában készített létesítményeket óvja meg, egymást a
célszerű használatra figyelmeztessék.
Kéri a lakosságot, hogy a köz területen történő engedély nélküli építkezéseket jelezzék a
képviselőnél vagy a Polgármesteri Hivatalban.
A családi házaknál nagyon sok embernek van vízgyűjtő edénye, jó idő esetén nagyon sok lesz
a szúnyog. Segítse a hivatal a lakosságot abban, hogy a szú nyoglárvát elpusztíthassa.
A Mártírok úton a volt presszónál nagyon sok idős ember él. Szeretnének az itt lakók egy kis
élelmiszerboltot, ahol az alapvető élelmiszereket be tudják szerezni.
Vannak olyan homokozók a játszótereken, melyek nem felelnek meg az  uniós normának.
A méntelep előtt gyalogjárda és kerékpárút elkészítését a lakosság megköszöni.

Zatykó János: A szúnyoggyérítésre pénzösszeg szerepel a költségvetésben.

Koppány Csaba: Az Arany J. u. 17. számú ház környékén kevés a parkoló, az egyirányú
utcában szembe közlekednek az autók.

Győri István: A viacolor burkolat valóban drágább, mint az aszfalt? A burkolat alatt csatornák
húzódnak. Hosszú távon mi a megfelelőbb? Ha a járdát kell felbontani, vagy két sor
díszburkolatot kell felszedni?
Jogosan hangzik el felvetés arra vonatkozóan, hogy több helyen napokra nincs közvilágítás.
Volt a képviselő-testületnek egy olyan döntése, melynek következtében másfél évig ez jól
működött. Ekkor a Saxum Kft. végezte a felújításokat. A Saxum Kft. nem alkalmazott
megfelelő szakembert, inkább lemondott a munkáról. Történt a Kft -nél a munka feltételei
megteremtésére előrelépés?

Zatykó János: A Képviselő-testület meghatározta, hogy a város mely területén, mit
használjanak fel. Ezt a döntést betartja a hivatal. Ha a ké pviselő-testület új határozatot hoz,
akkor tud a hivatal változtatni az álláspontján.
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Varga Zsolt: Mindegyik járdaépítés közbeszerzés keretében valósul meg, a tényleges
számadatokhoz mindenki hozzáférhet.
Saját véleménye, hogy a kiselemes burkolatok utóla gos javítása, pótlása esetében a
munkavégzés egyszerűbben megoldható, esztétikusabban végezhető el, mint egy aszfaltos út
esetében. A kivitelezés költsége hasonló.
Az E-ON Zrt-nek a közvilágítás javítására 2010. december 31 -ig van érvényes szerződése a
jelenlegi vállalkozóval.

Győri István: Tudomása szerint a Saxum Kft. az alvállalkozó megbízásából végezte a munkát.
Akkor is ugyan ez a vállalkozó volt szerződésben az E -ON Zrt-vel.

Dr. Szöllősy Ferenc: A Pénzügyi Bizottság ülésén a kérdést már felvetette.  A hivatalvezetés
úgy döntött, hogy június 2 -án megszüntetik a hivatal takarítására és őrzésére vonatkozó
szerződést. A feladatot saját takarítószemélyzettel oldanák meg, mely szerint 3 fő fizikai
dolgozó takarítónőt kell felvenni. Az álláshelyeket szeretn ék meghirdetni. A Képviselő -
testületnek kell döntenie arról, hogy a hivatal létszámát három fővel megemeli -e?
Párhuzamosan a hivatal nappali őrzését is bevezetik. A biztonsági őr vizsgával rendelkező
településőrök végzik ezt a munkát. Az éjszakai őrzést a rendőrséghez bekapcsolt technikai
eszközökkel oldják meg.

Zatykó János: A feladat elvégzése plusz költségbe nem kerülhet.

Sárai János: Az E-ON Zrt. panaszbejelentés megtételére szóló telefonszámát a városi
televízióban közzéteszik.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Nem szeretné, ha a hivatal létszámát növelnék. Valamilyen más
megoldást kellene keresni.

Hamrák Zsófia: A hivatal figyeljen arra, hogy a biztonsági őrök mindenhol jelen legyenek és
lehetőség szerint segítsék az ügyfeleket.

Zatykó János: Az ügyfelek az ügyfélszolgálati iroda segítségét igénybe veszik.

Hornig Rudolfné: A hivatal a Saxum Kft-t is megbízhatná a takarítási feladat elvégzésével.
Az elvégzett munkát jobban tudják ellenőrizni.

Zatykó János: Minden javaslatot megvizsgálnak.

Győri István: El kell dönteni, hogy mit szeretnének. Elhangzott, hogy nem kívánnak létszámot
emelni. Ha létszámot biztosítanak, akkor mindegy, hogy azt a Saxum Kft -nél, vagy a
Hivatalnál teszik, mert mindenképpen bértömeget jelent.

Zatykó János: A hivatal a felvetéseket kezelni tudja.

t/ Idősek Otthona és Idősek Otthonháza térítési díj hátralék jelzálogként történő
bejegyzése.

Előadók: Zatykó János polgármester
               Sárai János részönkormányzat elnöke

      Dr. Szöllősy Ferenc címzetes fője gyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./
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A Képviselő-testület az előterjesztést zárt ülés keretében tárgyalja.

A 136/2010.(V. 20.) számú határozatot a zárt ülés jegyzőkönyve tartalmazza.

Több napirend nincs, Zatykó János polgármester a r észvételt megköszöni, a Képviselő -
testület ülését berekeszti.

Kmf.

Dr. Szöllősy Ferenc Zatykó János
címzetes főjegyző polgármester


